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Z á p i s n i c a 

 

z Ustanovujúceho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, konaného 

dňa 22.11.2022 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny. 

 

 Po zvukoch fanfár a zaznení hymny Slovenskej republiky rokovanie otvoril starosta mestskej 

časti Košice-Staré Mesto Ing. Igor Petrovčik v Radničnej sále Miestneho úradu mestskej časti Košice-

Staré Mesto. 

 

BOD č. 1 

Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov zápisnice 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vážené dámy, vážení páni, ctení hostia, otváram Ustanovujúce zasadnutie 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, na ktorom Vás všetkých srdečne vítam. 

Osobitne mi dovoľte privítať našich vzácnych hostí, ktorí prijali naše dnešné pozvanie. Vítam medzi 

nami generálnu konzulku Maďarskej republiky pani Ágotu Hetey. Rovnako vítam bývalého starostu 

mestskej časti Košice-Staré Mesto pána Jána Süliho. Dovoľte mi medzi nami privítať generálnu 

riaditeľku Národného inšpektorátu práce pani Hedvigu Machayovú. Srdečne medzi nami vítam 

predsedu miestnej volebnej komisie, novozvolené poslankyne a poslancov Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Staré, riaditeľov organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, predstaviteľov štátnej správy a ostatných inštitúcií pôsobiacich v mestskej časti 

Košice-Staré Mesto a predstaviteľov kultúrnych inštitúcii, ako aj všetkých prítomných. Za 

overovateľov zápisnice určujem pani Evu Hulmečíkovú a pána Martina Konečného. 

 

- - - 

 

BOD č. 2  

Informácia predsedu miestnej volebnej komisie o výsledku voľby starostu mestskej časti a 

volieb do Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vážené dámy, vážení páni, dňa 29. októbra 2022 sa uskutočnili voľby do 

orgánov samosprávy mestskej časti. Dovoľte mi zablahoželať všetkým novozvoleným poslancom 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto. Na dnešnom ustanovujúcom zasadnutí 

sa zvolení kandidáti zložením zákonom predpísaného sľubu ujmu svojej funkcie. Dámy a páni, teraz 

poprosím pána Richarda Maguľáka, predsedu miestnej volebnej komisie, aby informoval 

ustanovujúce miestne zastupiteľstvo o výsledku volieb starostu mestskej časti a výsledku volieb do 

miestneho zastupiteľstva. Nech sa páči. 

 

p. Maguľák, predseda miestnej volebnej komisie: Vážené dámy, vážení páni, ctení hostia, vážené 

slávnostné zhromaždenie, v súlade so zákonom Národnej rady Slovenskej republiky č. 180/2014 Z. 

z. o podmienkach výkonu volebného práva v znení neskorších predpisov sa dňa 29. októbra 2022 

uskutočnili v mestskej časti Košice-Staré Mesto voľby do miestneho zastupiteľstva a voľby starostu 

mestskej časti. O výsledku týchto volieb bola vyhotovená Zápisnica Miestnej volebnej komisie, o 

ktorej podstatných častiach vás týmto informujem. Počet  voličov zapísaných v zoznamoch voličov 

17 981. Počet voličov, ktorí sa zúčastnili na hlasovaní 5 748. Počet voličov, ktorí odovzdali obálku 

5 735. Pre voľby do miestneho zastupiteľstva bolo odovzdaných 5 244 platných hlasovacích lístkov. 

Pre voľby starostu mestskej časti bolo odovzdaných 5 359 platných hlasovacích lístkov. Za starostu 
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mestskej časti bol zvolený Ing. Igor Petrovčik, ktorému svoj hlas platne odovzdalo 3 181 voličov. Za 

poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto v  I. volebnom obvode boli 

zvolení: Ľubica Blaškovičová 754 platnými hlasmi, Ľubomír Grega 608 platnými hlasmi, Vladimír 

Eperješi 570 platnými hlasmi, Pavol Priester 565 platnými hlasmi, Eva Hulmečíková 480 platnými 

hlasmi. Za poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto v II. volebnom 

obvode boli zvolení: Peter Gacík 956 platnými hlasmi, Magdaléna Galdunová 849 platnými hlasmi, 

Martin Konečný 652 platnými hlasmi, Alena Zvarová Bašistová 522 platnými hlasmi. Za poslancov 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto v III. volebnom obvode boli zvolení: 

Michal Djordjevič 570 platnými hlasmi, Renáta Zolnaiová 380 platnými hlasmi, Ingrid Faťolová 349 

platnými hlasmi, Richard Kočiš 349 platnými hlasmi. Poslanec Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice-Staré Mesto Ing. Igor Petrovčik doručil dňa 8. novembra 2022 písomné oznámenie o 

odmietnutí sľubu poslanca miestneho zastupiteľstva na ustanovujúcom zasadnutí Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto. Podľa § 192 ods. 1 zákona č. 180/2014 Z. z. o 

podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov, ak zanikol mandát poslanca obecného (miestneho) zastupiteľstva, nastupuje ako náhradník 

kandidát, ktorý získal najväčší počet platných hlasov vo volebnom obvode, v ktorom zanikol mandát. 

V zmysle zápisnice Miestnej volebnej komisie o výsledku volieb v mestskej časti Košice-Staré Mesto 

konaných dňa 29.10.2022 ako náhradník na uprázdnený mandát poslanca miestneho zastupiteľstva 

vo volebnom obvode č. 3 nastupuje Ing. Richard Kočiš. Zápisnica o výsledkoch volieb do miestneho 

zastupiteľstva a voľby starostu bola podpísaná všetkými členmi miestnej volebnej komisie dňa 30. 

októbra 2022 o druhej  hodine a dvadsiatejšiestej minúte. V mene miestnej volebnej komisie 

zvoleným kandidátom srdečne blahoželám a prajem úspešné vykonávanie funkcie v prospech 

mestskej časti Košice-Staré Mesto. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem predsedovi miestnej volebnej komisie za prednesenie informácie.  

 

- - - 

 

BOD č. 3  

Zloženie sľubu starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dámy a páni, nasleduje akt zloženia zákonom predpísaného sľubu starostu 

mestskej časti Košice-Staré Mesto. Prosím všetkých prítomných, aby počas prednesu sľubu stáli.  

Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať záujmy 

mestskej časti a Slovenskej republiky. Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné 

všeobecne záväzné právne predpisy budem pri výkone svojej funkcie starostu mestskej časti 

uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia. Vážené dámy, vážení páni a ctení hostia, 

ďakujem vám, a prostredníctvom vás, voličom a všetkým občanom mestskej časti Košice-Staré 

Mesto za dôveru, ktorú mi preukázali vo voľbách do samosprávy mestskej časti pre volebné obdobie  

v rokoch 2022 - 2026. 

 

- - - 

 

BOD č. 4  

Zloženie sľubu poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vážené dámy, vážení páni, nasleduje akt zloženia sľubu poslancov 

novozvoleného miestneho zastupiteľstva.  Teraz  prednesiem znenie sľubu a vás, novozvolených 

poslancov miestneho zastupiteľstva prosím, aby ste po prednesení sľubu, po uvedení vášho mena, 

prišli na pódium a vyslovili slovo „Sľubujem“, podpísali sa pod písomné znenie sľubu a prevzali si 
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od predsedu miestnej volebnej komisie osvedčenia o zvolení. Zároveň žiadam všetkých prítomných, 

aby počas prednesu sľubu poslancov miestneho zastupiteľstva stáli. Sľubujem na svoju česť a 

svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať záujmy mestskej časti, dodržiavať 

Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné všeobecne záväzné právne predpisy 

a pri výkone svojej funkcie poslanca miestneho zastupiteľstva ich budem uplatňovať podľa svojho 

najlepšieho vedomia a svedomia. Ďakujem. Prosím, posaďte sa.  

 

- - - 

 

BOD č. 5 

Vystúpenie starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vážené dámy a páni, páni poslanci, milí vzácni hostia. Uplynulo ďalšie 

volebné obdobie našej slobodne zvolenej samosprávy mestskej časti Staré Mesto. Je dobrým zvykom 

podať vám stručnú správu o činnosti a priblížiť vám niektoré dôležité momenty zo života mestskej 

časti Košice- Staré Mesto, ako aj mesta Košice. Považujem za dôležité, aby ste vedeli, čo sa v 

priebehu uplynulého volebného obdobia udialo a čo ste si možno pri každodennom zhone  nestihli 

ani všimnúť. Mnoho ľudí si myslí, že naše Staré Mesto je nejaké ohraničené územie zastavané 

historickými budovami, úzkymi ulicami, že jeho podstatnú časť zaberá pamiatková rezervácia, a to 

je všetko. No, nie je to zďaleka tak. Chcem vám pripomenúť , že na území našej MČ je  na rozlohe 

štyroch kilometrov štvorcových 15 kostolov, sídlo ústavného súdu, sídlo Košického samosprávneho 

kraja, sídlo Slovenského technického múzea, Štátneho divadla Košice a ďalších troch divadiel, 

Štátnej filharmónie, Východoslovenského múzea, arcibiskupského úradu, Univerzity Pavla Jozefa 

Šafárika, gymnázií, materských, základných, stredných odborných a umeleckých škôl a mnohých 

dôležitých inštitúcii a firiem. Mestská časť Košice-Staré Mesto  nie je len Mestská pamiatková 

rezervácia, ale je to predovšetkým pulzujúce centrum duchovného, politického, vzdelávacieho a 

kultúrneho života, ale aj obľúbená, husto osídlená obytná zóna na sídlisku Kuzmányho i v lokalite od 

Masarykovej ulice po Tyršovo nábrežie, či sústavu prvorepublikových obytných domov v lokalitách 

ulíc Letná, Zimná, Jesenná ulica. Aj naša mestská časť bola v predošlom volebnom období vystavená 

nebezpečným hrozbám. Pandémia Covid-u postavila mestskú časť pred problém s nedostatkom rúšok 

a ostatných ochranných pomôcok. Určite si väčšina z vás dobre pamätá, ako sme iniciatívne začali  

šiť rúška a medzi prvými zo všetkých samospráv sme zabezpečili ich okamžitú distribúciu pre 

občanov. Aktívne sme sa zapojili do organizácie testovania a očkovania občanov. Keď už sme si 

mysleli, že je všetko zlé za nami, vypukol ozbrojený konflikt medzi Ukrajinou a Ruskom. Okamžitým 

dôsledkom bola obrovská migračná vlna občanov z Ukrajiny. Boli to predovšetkým matky s malými 

deťmi. Neboli  to anonymní ľudia bez dokladov, ktorí opúšťajú svoju vlasť pre lepší život, ale ľudia, 

ktorí sa báli o svoj život a život svojich detí. Som hrdý na to, že na Slovensku, v kraji, ale aj v meste, 

sme boli prví, ktorí sme podali pomocnú ruku utečencom a urobili všetko, čo bolo v našich silách. 

Chcem sa poďakovať každému, kto sa podieľal na pomoci utečencom z Ukrajiny a s hrdosťou na 

všetkých spolupracovníkov s veľkým srdcom pripomenúť, že sa nám podarilo realizovať jeden 

obrovský filantropický projekt s názvom SOS UKRAJINA 2022, o ktorom informovali médiá po 

celom svete. Najvyšší orgán mestskej časti, miestne zastupiteľstvo, počas uplynulého obdobia zasadal 

23 krát. Vďaka odbornému tímu miestneho úradu, ktorý vykonával svoju prácu na vysokej úrovni, 

boli miestne rozpočty vždy včas pripravené a následne schválené. Po dlhých a náročných rokovaniach 

sme predali Mestskú krytú plaváreň mestu Košice. Vzhľadom na obmedzené zdroje príjmov mestskej 

časti to bolo najlepšie riešenie ako zabezpečiť finančné prostriedky na komplexnú rekonštrukciu 

plavárne, aby sa stala moderným športovým stánkom na európskej úrovni. V roku 2022 nastala aj 

zmena na čele nášho unikátneho Múzea Vojtecha Löfflera. Nová pani riaditeľka Noémi Ráczová 

preukázala svoju zdatnosť, odbornosť a profesionalitu. Dnes si dovolím tvrdiť, že sme mali spolu s 

ostatnými členmi komisie šťastnú ruku pri jej výbere. Mestská časť spravuje 6 materských škôl. Počet 
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prihlásených detí je aktuálne 610. Teším sa, že kým na začiatku 90-tych rokov musela naša 

samospráva  pre nedostatok detí jednu materskú školu zavrieť, dnes je vyťaženosť materských škôl 

na 100 %. Rovnako príkladne sa staráme aj o našich staromestských  seniorov. Naše Denné centrum, 

ktoré má vyše 400 registrovaných členov, funguje na vysokej úrovni a seniori z celých Košíc nám 

závidia a prejavujú záujem stať sa jeho členmi. Som rád, že staromestské denné centrum je živý 

organizmus, kde sa táto generácia môže stretávať, venovať sa hudbe, spevu, športu a iným 

záujmovým činnostiam. Chcem zdôrazniť, že nezabezpečujeme len mimoriadne vianočné príspevky, 

ale aj príspevky na stravu pre tých, ktorí to nutne potrebujú. Dôchodcovia s najnižšími dôchodkami 

majú vďaka našej dotácii a dotácii mesta stravu takmer zadarmo, ale je pravdepodobné, že výšku 

príspevku bude nutné pre vysokú infláciu upraviť a pomôcť tak seniorom. Systémovú podporu našim 

seniorom, ohrozených chudobou,  považujem za veľkú výzvu pre novozvolenú samosprávu. Dovoľte 

mi vyzdvihnúť a pripomenúť ešte jedno magické miesto v rámci našej najkrajšej mestskej časti. Tým 

je náš legendárny zeleninový trh na Dominikánskom námestí. Jeho atmosféru pravidelne vyhľadávajú 

nielen Košičania, ale aj turisti z celého sveta. Teší ma, že sme za ostatné mesiace vďaka prvej fáze 

rekonštrukcie mobiliáru  zvýšili jeho atraktivitu a koncertami vdýchli aj kúsok umenia. Dnes sa 

pozerám do budúcna ako na takú matematickú rovnicu, ktorú teraz nevie nikto vyriešiť. Nepoznáme 

mieru budúcej inflácie, nepoznáme, ako bude vyriešená energetická kríza, ktorá sa prelína s tou 

vládnou, a dnes zďaleka nevieme, kedy sa skončí nezmyselná agresia a vojna na východe od našich 

hraníc. Vážené dámy a páni, koncom októbra sa uskutočnili voľby do samosprávy našej najkrajšej 

mestskej časti. Občania, voliči, posúdili náš výkon za uplynulé 4 roky a svojimi hlasmi ohodnotili 

našu prácu. V týchto voľbách som získal takmer 60%-tnú podporu zo všetkých odovzdaných hlasov. 

Je to silný mandát, ktorý ma zaväzuje, aby som naďalej slúžil k spokojnosti Staromešťanov. Z tohto 

miesta ešte raz ďakujem za dôveru a sľubujem všetkým občanom, že ich nesklamem. Napriek 

neistotám chcem ubezpečiť, a dúfam, že hovorím aj v mene poslaneckého zboru, že ako starosta 

mestskej časti, ale aj poslanec mesta Košice a Košického samosprávneho kraja, urobím v rámci 

mojich kompetencií všetko pre to, aby sa negatívne následky súčasného chaotického politicko-

hospodárskeho prostredia dotkli občanov čo najmenej. Nepovažujem to za nejaký hrdinský čin, ale 

za samozrejmosť a našu povinnosť. Záverom si zaželajme, aby nás krízy obchádzali a aby naša 

mestská časť a celé naše mesto bolo chránené krídlami anjela, ktorý je nosičom štítu najkrajšieho 

erbu z roku 1423. Bude pre mňa cťou sa ďalej o Vás starať. Ďakujem.  

 

  - - - 

 

BOD č. 6 

Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia, voľba návrhovej komisie 

  

p. Petrovčik, starosta MČ: Vážení poslanci, prezentujte sa najprv, prosím. Takže dovoľte ešte raz, 

aby som vás privítal po našej prestávke na pracovnej časti nášho Ustanovujúceho zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto. Symbolicky som prvýkrát teraz zapol 

mikrofón a verím, že takto s radosťou budeme pracovať a aj s týmto hlasovacím zariadením 

a spoločne dokážeme pre mestskú časť a občanov urobiť maximum. A verím vo všeobecnú zhodu 

a spoluprácu. A verím tomu, že tá pozitívna energia bude nás sprevádzať celým štvorročným 

obdobím. Dovoľte ešte raz, aby som vás privítal a konštatujem, že je prítomných 13 poslancov, takže 

konštatujem, že sme uznášania schopní. Teraz si zvolíme návrhovú komisiu. Poprosím vaše návrhy. 

Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne pán starosta. Myslel som, že aj pozvaní hostia trošku 

prídu pozrieť naše zastupiteľstvo, ale asi je tam zaujímavejšia debata. Každopádne navrhujem do 

návrhovej komisie pána poslanca Kočiša a pána poslanca Gacíka.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Takže poprosím, hlasujme o členoch návrhovej komisie: pán poslanec 

Kočiš a pán poslanec Gacík. 

 

Hlasovanie č. 1:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Oznamujem, že návrhová komisia bola schválená a bude pracovať 

v zložení: pán poslanec Kočiš a pán poslanec Gacík. Prosím, aby ste zaujali svoje miesta, ktoré je 

vyhradené pre návrhovú komisiu. Takže teraz pristúpime k schvaľovaniu programu ustanovujúceho 

miestneho zastupiteľstva, ktorý bol zverejnený. Najprv budeme hlasovať o bodoch zverejneného 

programu ustanovujúceho zasadnutia. Prosím návrhovú komisiu, aby prečítala návrh na uznesenie.  

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Dobrý deň všetkým. Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje body zverejneného programu Ustanovujúceho 

zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 2:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Ideme k ďalšiemu bodu, a to je vypustenie 

alebo zmena poradia bodov. Prosím poslancov o prednesenie návrhov na vypustenie alebo zmenu 

poradia bodov. Ak sa nikto nehlási, pristúpime k bodu doplnenie bodov. Prosím poslancov 

o doplňujúce návrhy k schválenému programu rokovania. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne pán starosta. Navrhujem doplniť do dnešného programu 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto ako bod 9.1 Návrh na zmenu Štatútu Redakčnej 

rady Staromestských listov a ako bod 9.2 bod s názvom: Zásady informovanosti občanov mestskej 

časti Košice-Staré Mesto prostredníctvom sociálnych sietí. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ak sa nikto nehlási, hlasujme o týchto návrhoch. Najprv 

hlasujeme o doplňujúcom bode pána poslanca Djordjeviča č. 9.1. Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 3:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 3 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže bod bol doplnený. A teraz o bode 9.2.  

 

Hlasovanie č. 4:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 3 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prosím návrhovú komisiu, aby prečítala návrhy uznesení, ktoré je potrebné 

prijať k slávnostnej časti ustanovujúceho miestneho zastupiteľstva.  

 

 p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto A. berie na vedomie 1. informáciu  predsedu  Miestnej  volebnej  komisie v mestskej časti 

Košice-Staré Mesto o výsledkoch voľby starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto a volieb do 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, konaných dňa 29. októbra 2022, 2. zánik 

mandátu poslanca Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto  Ing. Igora Petrovčika 

z dôvodu, že odmietol sľub v súlade s § 25 ods. 2 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov, 3. nastúpenie Ing. Richarda Kočiša ako náhradníka na uprázdnený 

mandát poslanca Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto vo volebnom obvode 

č. 3. B. konštatuje, že 1. starosta mestskej časti Košice-Staré Mesto Ing. Igor Petrovčik zložil 
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zákonom predpísaný sľub starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto, 2. zvolení poslanci Mgr. art. 

Ľubica Blaškovičová, Michal Djordjevič, MBA, Vladimír Eperješi, Ing. Ingrid Faťolová, Mgr. Peter 

Gacík, MUDr. Magdaléna Galdunová, Mgr. Ľubomír Grega, MBA, Ing. Eva Hulmečíková, Mgr. 

Martin Konečný, PhD., MUDr. Pavol Priester, Mgr. Renáta Zolnaiová a doc. PhDr. Alena Zvarová 

Bašistová, PhD. zložili zákonom predpísaný sľub poslanca Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, 3.náhradník na uprázdnený mandát poslanca Ing. Richard Kočiš, zložil zákonom 

predpísaný sľub poslanca Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prosím, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 5:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Pokračujeme bodom č. 7. 

 

- - - 

 

BOD č. 7 

Poverenie poslanca miestneho zastupiteľstva, ktorý bude poverený zvolávať a viesť zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva v súlade s § 12 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Ja navrhujem pani poslankyňu Blaškovičovú. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ďalšie návrhy? Uzatváram diskusiu. Poprosím návrhovú 

komisiu o prečítanie uznesenia. 

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto poveruje poslankyňu Mgr. art. Ľubicu Blaškovičovú zvolávaním a vedením zasadnutí 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto v prípadoch podľa § 12 zákona SNR č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 6:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pokračujeme bodom č. 8. 

 

- - - 

 

BOD č. 8 

Zriadenie komisie podľa čl. 7 ods. 5 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného 

záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov a voľba jej 

členov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Istotne si aj vy, pán starosta, spomínate, že sme 

mali so zložením nie že problém, ale mali sme nejaké nejasnosti, ktoré sme počas volebného obdobia 
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riešili. A tu chcem len upozorniť, a ak sa mýlim, alebo poviem niečo nepravdivé, alebo niečo 

v nesúlade so zákonom, nech ma opraví právnik mestskej časti, alebo pán kontrolór. Ale môj názor 

na danú vec je taký, že ak dnes niekto deklaruje, že kandidoval za stranu, ktorú mal uvedenú za 

menom ... Samozrejme má možnosť počas štyroch rokov zvážiť, že či si to bude na stránke mestskej 

časti a v rôznych tlačovinách uvádzať túto politickú príslušnosť. Tak, ak sa dnes nominuje za toto 

politické združenie do tejto komisie, ktorú ideme voliť, tak bude musieť ostať počas štyroch rokov 

takým politickým zložením. Ak by sa rozhodol, že bude figurovať na stránkach mestskej časti atď. 

ako NEKA, ako nezávislý kandidát, tak bude sa musieť nanovo prevoliť komisia. To je môj názor. Ja 

nie som odborník na ústavné právo. Ale takto si ja vysvetľujem, že členovia, ktorí dnes budú 

navrhnutí, nech si uvedomia to, že budú počas celého mandátu vedení s takou politickou 

príslušnosťou. Poprípade niekto s oponentúrou nech sa prihlási.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Nehlásim sa s oponentúrou, ale hlásim sa s tým, 

že sú predsa skúsenosti, že sa menila táto komisia aj v meste. Pokiaľ viem, sa menila aj v Košickom 

samosprávnom kraji. Samozrejme, že to nevylučuje, že ľudia, aj tu sa menila komisia, že ľudia 

prestupujú v rámci politického spektra niekam, alebo vystupujú. To znamená, tak ako hovoril kolega, 

tá komisia sa utvára na základe terajších mandátov a terajšej politickej príslušnosti jednotlivých nás 

kandidátov. Ak sa niečo zmení u člena komisie, samozrejme je povinný to nahlásiť predsedovi 

a predseda bude musieť požiadať o zmenu členstva tejto komisie. Takže nevylučuje sa to, čo sme 

povedali. Takže dnešná komisia sa bude utvárať na základe mandátov, s ktorými sme vstupovali do 

kampane, s ktorými sme boli zvolení a ku ktorým sme sa teraz prihlásili. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Pán starosta, len by som vás chcel informovať o tom, 

že v podstate združenie poslancov, ktorí sme spolu kandidovali pod zoskupením koaličným, 

vytvárame klub. Klub sa bude volať V starom meste po novom. Členmi tam budeme: ja, pani 

poslankyňa Blaškovičová, pán poslanec Grega, pani poslankyňa Zolnaiová, pán poslanec Konečný 

a pán poslanec Kočiš. A za tento klub by sme navrhli do komisie na ochranu verejného záujmu pri 

výkone verejných funkcií: za predsedu pána poslanca Gacíka. Za členov pána Kočiša, pani Ľubicu 

Blaškovičovú, Alenu Zvarovú Bašistovú a Magdalénu Galdunovú. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ak dovolíte, dám slovo JUDr. Rušinovi, aby nám vysvetlil vzorec, podľa 

akého sa skladá komisia na ochranu verejného záujmu, aby sme zbytočne neťahali čas a išli ozaj tak 

ako máme, podľa predpisov. Nech sa páči pán doktor. 

 

p. Rušin, vedúci oddelenia právneho: Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Pri tvorbe je potrebné vychádzať 

z ustanovení ústavného zákona, ktorý jasne definuje, akým spôsobom sa kreuje a má byť zložená 

takáto komisia. Zákon hovorí, že má byť zložená zo zástupcu nezávislých poslancov a potom 

zástupca politických strán, ktoré majú zastúpenie v miestnom zastupiteľstvo, pričom zákon 

jednoznačne neuvádza kto sa považuje za zástupcu politickej strany. Čiže nehovorí o tom, že to má 

byť člen politickej strany, ale v podstate to je poslanec, ktorý zastupuje určitú stranu alebo 

zoskupenie, ktorá ho do zastupiteľstva nominovala.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ak si spomínajú kolegovia, ktorí boli v ostatnom období poslancami, 

niečo sa hovorilo, pán doktor, aj o nepárnom počte. Vtedy nepárny počet doplňoval člen koalície, 



8 

 

ktorá má najviac hlasov. Predpokladám, že z toho vychádzal aj pán poslanec Priester. Preto navrhol 

okrem pani Blaškovičovej aj pána Kočiša. Ale je to naozaj tak, že počet musí byť nepárny? 

 

p. Rušin, vedúci oddelenia právneho: Je tak, že počet musí byť nepárny, aby v prípade hlasovania 

nedošlo k rovnosti hlasov. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Tak potom vám ďakujem za vysvetlenie a vlastne vaše vysvetlenie 

korešponduje s predloženým návrhom.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Takže, ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu. Poprosím návrhovú 

komisiu o prečítanie návrhu na uznesenie. 

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto A. zriaďuje komisiu podľa čl. 7 ods. 5 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného 

záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov, B. volí 1.  predsedu:  

Mgr. Petra Gacíka, 2.  členov komisie: Ing. Richarda Kočiša, Mgr. art. Ľubicu Blaškovičovú, MUDr. 

Magdalénu Galdunovú, doc. PhDr. Alenu Zvarovú Bašistovú, PhD. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prosím hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 7:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Môžeme prejsť na ďalší bod nášho rokovania č. 9 

 

- - - 

 

BOD č. 9 

Zriadenie komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, voľba ich 

predsedov a členov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Takže náš klub by navrhoval nasledovné poradie. 

Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku: predsedu - pani poslankyňu Hulmečíkovú. 

Členov: Pavol Priester, Renáta Zolnaiová, Ľubomír Grega, Michal Djordjevič, Magdaléna 

Galdunová, Richard Kočiš a Ingrid Faťolová.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Poprosím, ešte raz zopakovať.  

 

p. Priester, poslanec MiZ: Takže, komisia finančná. Predseda: pani poslankyňa Hulmečíková. 

Členovia: Pavol Priester, Renáta Zolnaiová, Ľubomír Grega, Michal Djordjevič, Magdaléna 

Galdunová, Richard Kočiš a Ingrid Faťolová. Potom komisia zdravotná, sociálna a na prevenciu 

a riešenie závislostí. Predseda: Pavol Priester. Členovia: Eva Hulmečíková, Ľubica Blaškovičová, 

Magdaléna Galdunová, Alena Zvarová Bašistová a Martin Konečný. Nasleduje komisia kultúry, 

školstva a športu. Navrhujeme za predsedu pani poslankyňu Renátu Zolnaiovú. Za členov: Ľubica 

Blaškovičová, Peter Gacík, Ingrid Faťolová a Vladimír Eperješi. Ďalšia komisia. Redakčná rada 

Staromestských listov. Navrhujeme za predsedu pána poslanca Ľubomíra Gregu. Členov: Richard 

Kočiš, Martin Konečný, Renáta Zolnaiová, Ingrid Faťolová, Vladimír Eperješi, Alena Zvarová 

Bašistová a Michal Djordjevič. Ďakujem. 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Eperješi. 

 

p. Eperješi, poslanec MiZ: Zdravím. Ja by som chcel do bodu 9. doplniť ešte jednu komisiu, a tou by 

mala byť etická komisia. Čiže zriadenie Etickej komisie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Staré Mesto. Predkladám ja, ako poslanec, Vladimír Eperješi. Návrh znie: Miestne 

zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto zriaďuje Etickú komisiu pri Miestnom 

zastupiteľstve mestskej časti Košice-Staré Mesto. Za predsedu navrhujem pani Galdunovú a ako 

členovia by sme mali byť všetci.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Procedurálny návrh tam vidím. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (procedurálne): Ďakujem. Predpokladal som, že pán Eperješi bude čítať 

nejaké iné nominácie do iných komisií, ale každopádne vidím tam ďalších prihlásených, takže bude 

to platiť to, čo vyslovím, že všetky doplňujúce návrhy a ich nominácie nech sa hlasuje osobitne. Čiže 

nie, že teraz pani poslankyňa Galdunová povie, že chce ešte nejakého člena do zdravotnej. Čiže všetky 

pozmeňujúce návrhy, hlasovať osobitne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte o tomto procedurálnom návrhu. 

 

Hlasovanie č. 8:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže teraz nasleduje pani poslankyňa Galdunová. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Ja by som navrhovala, aby sa hlasovalo o každom jednom členovi 

každej jednej komisie samostatne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ale poprosím, pani poslankyňa, ešte raz sa prihlásiť s procedúrou, čiže 

zelené tlačidlo. Nech sa páči zopakovať tento procedurálny návrh. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ (procedurálne): Môj procedurálny návrh je, aby sa hlasovalo 

o každom členovi samostatne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Čiže každý jeden nominant do každej jednej komisie samostatne, bez 

ohľadu ... Čiže o každom mene? 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Áno. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže poprosím, je tu procedurálny návrh. Hlasujme o tomto 

procedurálnom návrhu. 

 

Hlasovanie č. 9:  za: 2, proti: 6, zdržalo sa: 4 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tento procedurálny návrh nebol schválený. Ďalej nasleduje pán poslanec 

Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Prepáčte, jedna procedúra bola vyslovená, sa hlasovalo. Kľudne sa pani 

poslankyňa môže v rámci rokovacieho poriadku prihlásiť neobmedzene krát v rámci procedúry. 

Poprosím pána kolegu Eperješiho, nakoľko predkladá pozmeňujúci návrh, aby ho doručil 13 krát 

v písomnej forme. Samozrejme aj aby boli tam rozpísané dôvody založenia a tak isto aj obsahová 
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náplň práce komisie. Takže verím tomu, že to má pripravené ako poznáme a že nám to ešte počas 

tohto bodu doručí. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Gacík.  

 

p. Gacík, poslanec MiZ: Ďakujem. Ja by som sa tiež chcel spýtať pána poslanca Eperješiho, že čo je 

vlastne účelom tejto komisie a čo vlastne bude riešiť alebo nejako bližšie špecifikovať túto komisiu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Djordjevič, poprosím vás, toto rokovanie vediem, je tu 

právnik a on určuje čo má byť v písomnej a v akej forme. Pani poslankyňa Blaškovičová s faktickou. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ (faktická): Ja mám jednu otázku. Je jasné, etické komisie existujú 

pri zastupiteľstvách, pri väčšine zastupiteľstiev. Nemám nič proti tomu, aby etickú komisiu sme mali. 

Ale na to, aby sme ju mohli schváliť, mali by sme vidieť nejaký štatút. Takže to sa chcem opýtať, či 

táto komisia má štatút, lebo ja nebudem schvaľovať niečo, o čom neviem, čo schvaľujem. Či s tým 

nepočkáme do ďalšieho zastupiteľstva. Proste sa to pripraví ako materiál. Ak ten materiál je 

a môžeme si ho pozrieť, môžeme o ňom hlasovať.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Poprosím právne oddelenie, čo má byť skôr. Sliepka alebo 

vajce? Či najprv štatút a potom komisia? Alebo najprv komisia, ktorá potom predloží zastupiteľstvu 

štatút?  

 

p. Rušin, vedúci právneho oddelenia: Ďakujem za slovo. Pokiaľ ide o ďalšiu komisiu, tzv. etickú, ako 

to navrhuje pán poslanec Eperješi, bude to len ďalšou komisiou v rámci komisií miestneho 

zastupiteľstva. To znamená, bude sa jednať o poradnú komisiu, ktorá má zastupiteľstvu pripravovať 

určité návrhy a dávať metodické stanoviská na rozhodnutia. Táto komisia samozrejme by sa riadila 

štatútom komisií, ktorý je v súčasnej dobe stále platný. To znamená, nie je rozdiel medzi etickou 

komisiou, finančnou komisiou, zdravotnou a podobne. Pokiaľ by ste si vy, ako poslanci, sami 

neodhlasovali, že táto komisia bude mať zvláštny, iný, štatút, aj to je cesta. Ale zatiaľ predpokladám, 

že to bude komisia taká istá ako ostatné, ako poradný orgán. Ja nevidím v návrhu zmysel v tom, žeby 

ste boli členmi všetci. To znamená, sami sebe by ste radili. To nemá zmysel podľa mňa osobne. To 

rovno môže ísť ten priestupok, alebo ako to nazvime, priamo do zastupiteľstva. A ďalej, neviem si 

predstaviť. Pokiaľ by poslanec sa dopustil nejakého previnenia, žeby hlasoval sám o svojom 

previnení ako člen komisie. To mi tiež nedáva zmysel. Takže skúste sa nad tým zamyslieť. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič s faktickou na pána Rušina. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ja mám otvorený rokovací poriadok a naozaj zatiaľ to tam 

nevidím, čiže beriem späť ako predkladanie návrhov. Samozrejme, že jedna vec je to, čo ste povedali, 

aj vy pán starosta, že sliepka alebo vajce. To je v poriadku. Ale aj samotný pozmeňujúci návrh je 

takéto tlačivo. Tak aspoň toto. Tak som to myslel, že aspoň toto vypísať. A vôbec nevidím problém 

v tom, aby sme o tom hlasovali. A nemyslím, že radíme sami sebe, lebo ... Takto. Áno, ale to sa môže 

samozrejme v priebehu toho ako sa budú voliť členovia, upraviť. To bol len návrh pána Eperješiho. 

Keď sa poslanci stotožnia so založením tejto komisie, tak bude nasledovať zloženie tejto komisie 

a tam napríklad ja neprejavujem záujem o toto členstvo, nakoľko som aj mestský poslanec. A v tomto 

zmysle už nebudú všetci poslanci členovia.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Galdunová.  
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p. Galdunová, poslankyňa MiZ: V rámci rozpravy, ktorú sme mali pri poslednom stretnutí, keď 

pozerám, v tej komisii finančnej, výstavby a verejného poriadku, chýba mi tam meno pani Alena 

Zvarová Bašistová a pán Vladimír Eperješi. V redakčnej rade tak isto, sme sa rozprávali, ja som bola 

predtým členkou a naďalej by som bola rada členkou Redakčnej rady Staromestských listov. Zároveň 

navrhujem taktiež za členku rady pani Katarínu Čižmárikovú.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže poprosím, aby ste si to zapísali. Čiže to je doplňujúci 

návrh, čo sa týka nominácií. Čiže do finančnej komisie pani poslankyňa Zvarová, pán poslanec 

Eperješi a do Redakčnej rady Staromestských listov pani poslankyňa Galdunová a pani Katarína 

Čizmáriková. Pokiaľ som dobre videl v materiáli, je to na návrh Denného centra seniorov. Takže to 

je doplňujúci návrh pani poslankyne Galdunovej. Nasleduje pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne pán starosta. Kolegyňa Galdunová hovorila 

o poslednom. Zrejme mala na mysli ostatné stretnutie, ale dúfam, že ešte niekedy nejaké stretnutia 

bude mať a nebude to teda posledné stretnutie. Ale ja neviem, žeby toto zastupiteľstvo považovalo 

nejaké neformálne stretnutia za nejak právne záväzné, o ktoré by sa toto zastupiteľstvo, čiže 

demokraticky zvolený kolektívny orgán, malo opierať. Čiže neviem, kto ste sa kde stretli, ale čo ste 

si povedali. Ale dnes tu bol predsedom najsilnejšieho klubu predložený návrh. A keď ste operovali 

s informáciou, že prečo tam nie je pán Eperješi. A ja sa pýtam. A prečo by tam mal byť? 

Ospravedlňujem sa pánovi Eperješimu. Vy ste sa pýtala, pani kolegyňa, prečo nie ste v redakčnej 

rade. Veď sa kľudne dohodnite so spolu sediacim pánom Eperješim a vymeňte si tieto miesta. Alebo 

azda myslíte, že vaše politické združenie má nárok z dvoch členov na dvoch? Tak to nie.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Priester s faktickou na koho?  

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ja som mal na pani poslankyňu Galdunovú.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči. 

 

p. Priester, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem. Ja by som len chcel povedať, že som prečítal návrh, 

ktorý vznikol na klube, hlasovaním klubu. Nečítam svoj vlastný návrh, ale návrh klubu. A chcel by 

som povedať, že my sme mali taký vzorec, kde sme si urobili, že v podstate každý aby bol minimálne 

v dvoch komisiách. Zároveň tak maximálne sme sa snažili, aby to ten človek stíhal. Ale samozrejme 

sú ľudia, ktorí sú aj vo viacerých, napríklad pani poslankyňa je v troch komisiách. A tak isto aj novú 

poslankyňu pani Bašistovú sme napríklad dali do troch komisií. Takže hovorím. Čítal som návrh. 

Snažili sme sa to urobiť čo najviac kompromisne a férovo. Takže asi tak, ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Grega.  

 

p. Grega, poslanec MiZ: Chcel by som povedať, že čo sa týka tých nečlenov, tak samozrejme, že 

uvažujeme o tom, žeby mali byť v tých jednotlivých komisiách, ale to bude až potom na ďalších 

zasadnutiach, keď už tie komisie budú schválené a vykreované. To je po prvé. Nehovoriac o tom, že 

vieme prečo sa to akože deje, ale ja to považujem možno za stret záujmov, pretože človek, ktorý je 

platený z úradu má ísť kdesi do novín. No ... Takže o tom, potom. A čo sa týka tej etickej komisie, ja 

si myslím, že nie je dôvod. Veď my tu máme jeden etický kódex, ktorý sa prijal niekedy v minulosti 

a myslím si, že sa treba riadiť tým etickým kódexom. Lebo sa obávam, aby to nebola nedajbože nie 

etická, ale tzv. inkvizičná komisia. A potom si ja dávam otázku. Čo má riešiť tá komisia, že či má ísť 

aj dozadu na rôzne prehrešky, ktoré sa stali či už u predstaviteľov mestskej časti alebo v rámci 

predvolebnej kampane, lebo toho bolo akože dosť. Takže ja by som toto nerád otváral a riešiť takto. 

Máme kódex. Dodržujme. 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Pani poslankyňa Blaškovičová. Ešte len zareagujem na pána poslanca 

Gregu. Však samozrejme, veď tie prehrešky budeme riešiť. Je na to príslušný orgán, ktorý má riešiť 

porušenie moratória a týchto vecí. Takže, neviem, asi na to bolo narážané. Pán poslanec Djordjevič 

procedurálny. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (procedurálne): Ďakujem pán starosta. Musím opraviť svoj procedurálny 

a ospravedlňujem sa kolegom, že budú musieť ešte raz hlasovať. Samozrejme, lepšie raz ako 50 krát. 

Lebo aj návrh kolegu Priestera, ten kolektívny je len doplňujúcim, keďže nebol v materiáli 

zapracovaný. Čiže upravujem svoj procedurálny návrh. Hlasovať osobitne iba, teda pri menách, pri 

návrhu pani Galdunovej. Áno, to sme neschválili. Lebo sme hovorili o pozmeňovacích. Aj pán kolega 

predniesol pozmeňovací, keďže nie je v materiáli. Čiže hlasovať iba o menách v návrhu pani 

Galdunovej osobitne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Čiže procedurálny návrh znie: hlasovať len o pozmeňujúcom návrhu pani 

Galdunovej osobitne, čiže čo doplňovala tie mená. Ten pôvodný návrh, ktorý je pôvodný, ho nazvem, 

tak o tom budete hlasovať spolu. Zvážte, prosím, či je to fér. Len toľko poviem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 10:  za: 7, proti: 2, zdržalo sa: 4 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže prešiel návrh. Teraz, ak dovolíte, aby sme sa vyhli, aby sme tu 

nesedeli do polnoci, ja si dovolím teraz dať 10, maximálne až 15 minútovú prestávku a poprosím vás, 

aby ste si kuloárne vydiskutovali nominácie a tým pádom verím, že zrýchlime celý proces. Ešte pani 

Blaškovičová, nech sa páči a potom si dáme prestávku a prerušujem tento bod v rámci diskusie.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Budem sa snažiť obsiahnuť aj to, čo ste povedali 

vy. Jedna vec je. Pani kolegyňa Galdunová predniesla návrh na pani Čižmárikovú, ktorá je 

neposlankyňa. Rozprávali sme sa, to čo vravel, verím že pán budúci predseda redakčnej rady. Prosím, 

aby sme nechali všetkých neposlancov na ďalšie rokovania, pretože ich plánujeme navrhnúť aj do 

ďalších komisií. To je jedna vec. Druhá vec. V minulom období, pán starosta, ste si vlastne osvojili 

návrh skupiny poslancov a tento návrh na členov komisie zaznel z tej strany. Čiže tu bol nejaký návrh, 

ktorý prišiel. Tentoraz sa to nestalo, tentoraz prišiel návrh od väčšinovej skupiny poslancov, takže 

myslím že by sa mohol akceptovať ako predkladajúci návrh, ten základný, o ktorom sa hlasuje a na 

ktorý sa lepia pozmeňujúce návrhy. Ak to pochopíme takto, tak naozaj je toto pôvodný návrh pána 

kolegu Priestera a všetky ostatné návrhy sú pozmeňujúce. V tom prípade, tak ako to navrhoval 

Michal, procedurálny návrh bol jasný a zrozumiteľný. Ide len o to, či vy si osvojíte, alebo budete 

súhlasiť s tým, že toto je základný, pôvodný návrh, ktorý bude mať pozmeňujúce návrhy, aby sme 

naozaj nemuseli hlasovať o všetkom. Môžeme sa možno teraz o tom poradiť.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, teraz máte v rámci prestávky priestor. Poprosím pani 

poslankyne, páni poslanci, dajte ozaj nejaký výstup. Keď, tak potvrďte tento, ktorý už je 

a pokračujeme.  

 

- - - 

prestávka 

- - - 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže prezentujte sa prosím. Takže máme prezentovaných 11 poslancov. 

Takže nech sa páči, pokračujeme v diskusii. Pán poslanec Djordjevič. 
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p. Djordjevič, poslanec MiZ: Samozrejme, že podľa rokovacieho poriadku nemôžem naťahovať čas, 

kým príde kolega. Ale hlavne preto som sa prihlásil, skúsim k veci, lebo inak mi môže predsedajúci 

odobrať slovo. Tak len chcem povedať toľko, že áno, tieto veci sú subjektívne. Budem hlasnejšie 

hovoriť, aby ma počuli všetci. Tieto veci, teda členstvo v komisiách, nie je ukotvené v zákone, nie je 

na to dedičné, ani iné právo, ani kto mal aký počet hlasov. Ja som v uplynulom období mal 1 156 

hlasov, čiže najviac v histórii mestskej časti a tiež som nebol všade, kde som chcel, ani dokonca 

v redakčnej rade. Dokonca moje stĺpčeky boli, podľa pravidiel komisie, krátené a mali sme tam 

naozaj úzky stĺpček, asi 5 centimetrov. Čiže, nechceme tu, aspoň ja za seba hovorím, na nikoho 

povyšovať. Tak ako povedal kolega, bolo by nevhodné, keby niekto bol v štyroch komisiách. Aj keď 

jedna zasadá, pokiaľ sa nič výnimočné nestane, iba raz ročne. To je komisia na ochranu verejného 

záujmu. Ostatné komisie, pre nových kolegov poviem, že najdlhšie trvajú zasadnutia finančnej 

komisie, lebo naozaj sa tam riešia podstatné veci, ako majetkové, prenájom pozemkov, činnosť 

mestskej časti. Schvaľovali sme tam zoznam kontajnerovísk. Ale, tak boli robené len tie, ktoré krížom 

krážom niekoho napadli, lebo Kuzmányho dodnes nie je urobené a voliči sa pýtajú, kde sú tie 

kontajneroviská. Čiže, jednoducho, naozaj na tomto slávnostnom zastupiteľstve nie je dôvod, aby 

sme si tu nadávali. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec, už netreba naťahovať čas, už je tu každý.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: No tak ja to len chcem dať do tej roviny, aj poučiť sa zo svojej chyby. 

Tiež sa mi nepáčilo, že ma neschválili. Aj ty si sa, pán starosta, zdržal na meste do majetkovej 

komisie. Tak jednoducho prijímam to s pokorou tvoje rozhodnutie a poprosím všetkých ostatných 

kolegov, aby dnešné hlasovanie prijali s pokorou. A samozrejme ponúknutá ruka na spoluprácu tu 

stále je.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: No nech sa páči, procedurálny návrh pani poslankyňa Galdunová. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Ja by som chcela dať procedurálny návrh, aby sme o pánovi 

Djordjevičovi hlasovali samostatne. Všetci veľmi dobre vieme, čo a prečo. A keď hovoríte, že sa 

nevyvyšujete, hneď v prvej vete ste povedali: „Mal som v histórii najviac hlasov“. Aj to o niečom 

svedčí.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, udržme diskusiu na úrovni zastupiteľstva. Hlasujme o tomto 

procedurálnom návrhu, kde pani poslankyňa vlastne ... Je to legitímne, je to jej právo, kde v podstate 

ide len o to, aby každý ukázal svoj postoj k osobe pána Djordjeviča a nič na tom iné nevidím. Čiže 

normálne len treba vyjadriť svoj názor. Takže poprosím hlasujte teraz. 

 

Hlasovanie č. 11:  za: 2, proti: 8, zdržalo sa: 3 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Takže gratulujem, pán poslanec. Myslím si, že je to normálne 

demokraticky vyjadrený názor. Nie je čo k tomu dodať. Myslím si, že každý si urobí svoj názor. 

Pokračujeme v diskusii. Neviem, či ešte niekto chce niečo. Takže, ak sa nikto nehlási, uzatváram 

diskusiu a nech sa páči návrhová komisia. Poprosím vlastne dodržať to poradie v rámci rokovacieho 

poriadku. Najprv pozmeňovacie návrhy.  

 

Začnem od posledného návrhu. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto volí PhDr. 

Katarínu Čižmárikovú za členku Redakčnej rady Staromestských listov.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Stop. Prosím organizačné, aby ešte raz zainštruovala návrhovú komisiu 

a vás, pani poslankyne a páni poslanci, prosím, aby ste nevstupovali a nezasahovali do čítania návrhu 
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uznesenia. Takže ešte raz, nech sa páči prečítať. Čítaj a o každom mene budeme hlasovať. (pozn.: 

diskusia mimo záznam) Čiže návrh na pani Čižmárikovú bol stiahnutý. Pokračujeme ďalej. (pozn.: 

diskusia mimo záznam) Poprosím, pán poslanec, ukľudnite sa.  

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto volí do komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku poslankyňu Alenu Zvarovú 

Bašistovú. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 12:  za: 5, proti: 5, zdržalo sa: 3 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Návrh nebol schválený. Ďalej môžeme ísť. 

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto volí do komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku Vladimíra Eperješiho. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím 

 

Hlasovanie č. 13:  za: 5, proti: 7, zdržalo sa: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak isto nebol prijatý návrh. Ďalší návrh. 

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto volí do Redakčnej rady Staromestských listov za člena poslankyňu Magdalénu Galdunovú. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 14:  za: 5, proti: 6, zdržalo sa: 2 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalší návrh. 

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto zriaďuje Etickú komisiu pri miestnom zastupiteľstve. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 15:  za: 2, proti: 8, zdržalo sa: 3 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme ísť ďalší návrh. Pôvodný.  

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto A. zriaďuje komisie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto: Komisia 

finančná, výstavby a verejného poriadku, Komisia zdravotná, sociálna a na prevenciu a riešenie 

závislostí, Komisia kultúry, školstva a športu, Redakčná rada Staromestských listov. B. volí predsedu 

komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku Evu Hulmečíkovú. Za členov komisie. Pavla 

Priestera, Ingrid Faťolovú, Renátu Zolnaiovú, Ľubomíra Grega, Michala Djordjeviča, Magdalénu 

Galdunovú, Richarda Kočiša. Za predsedu komisie zdravotnej, sociálnej a na prevenciu a riešenie 

závislostí Pavla Priestera. Za členov: Martina Konečného, Evu Hulmečíkovú, Ľubicu Blaškovičovú, 

Magdalénu Galdunovú, Alenu Zvarovú Bašistovú. Za predsedu komisie kultúry, školstva a športu 
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Renátu Zolnaiovú. Za členov komisie: Vladimíra Eperješiho, Ľubicu Blaškovičovú, Petra Gacíka, 

Ingrid Faťolovú. Ako predsedu Redakčnej rady Staromestských listov  Ľubomíra Gregu. Za členov - 

poslancov: Richarda Kočiša, Martina Konečného, Renátu Zolnaiovú, Ingrid Faťolovú, Vladimíra 

Eperješiho, Alenu Zvarovú Bašistovú a Michala Djordjeviča. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 16:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže ďakujem, jednomyseľne bolo prijaté zloženie komisií, zadefinované 

komisie, takže myslím, že si to zaslúži potlesk.  

 

- - - 

 

BOD č. 9.1 

Návrh na zmenu Štatútu Redakčnej rady Staromestských listov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech prečíta návrh predkladateľ pán Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ospravedlňujem sa pánovi starostovi, že som tentokrát vykríkol, ale 

myslím že teraz vhodne, lebo pozabudlo sa na doplnené body. To sa stáva, pán prednosta naozaj teraz 

to nemyslím ani sarkasticky, ani ironicky. Bod nesie názov: Návrh na zmenu Štatútu Redakčnej rady 

Staromestských listov. Každý z poslancov, na uľahčenie spracovania, hlasovania, dostane vytlačený 

návrh. Keď bude potrebné, samozrejme aj niečo okomentujem. Ale aby sme nestrácali čas, poďme 

k veci. Teda, vlastne, môžem to už brať ako? Hej, ďakujem pekne. Čiže, v prvom rade, je to 

kolektívny návrh skupiny poslancov: kolega Grega, Priester, Gacík a ja. Sme štyria predkladatelia 

a spracovatelia. Prosím jeden kus podpísať a dať návrhovej komisie. Ďakujem kolegyni Zolnaiovej. 

Čiže, návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto bude znieť: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje Dodatok č. 1 k Štatútu 

Redakčnej rady Staromestských listov podľa predloženého návrhu. Prečítam najprv dôvodovú 

správu. Alebo, pán starosta, čo je podľa vás lepšie? Zmeny alebo najprv dôvodovú správu?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak dôvodovú správu a potom.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: V poriadku. Dôvodová správa v znení: Štatút Redakčnej rady 

Staromestských listov bol schválený uznesením Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré 

Mesto č. 254/2 zo dňa 9.12.2013. Tento štatút už v čase jeho prijatia bol vo svojich ustanoveniach vo 

vzájomnom rozpore a v nesúlade s § 15 ods. 2 o obecnom zriadení. Bol to dôsledok prijatia 

pozmeňujúcich návrhov pri schvaľovaní na rokovaní zastupiteľstva dňa 9.12.2013. Sú to nasledujúce 

skutočnosti. Ustanovenie ods. 2 článok 3 je v rozpore s ustanovením ods. 1 článok 2, ktorý definuje 

redakčnú radu ako stálu komisiu miestneho zastupiteľstva. Zriadenie komisie upravuje ustanovenie 

§  7 ods. 2 o meste Košice. Zloženie komisie upravuje ustanovenie § 15 ods. 2 zákona o obecnom 

zriadení. Zákon o meste Košice je zákonom špeciálnym a zákon o obecnom zriadení je zákonom 

všeobecným. Preto platí zásada, že ak niečo nie je upravené špeciálnym zákonom, tak príslušná oblasť 

sa riadi ustanoveniami zákona všeobecného. Starosta, podľa vyššie citovaného uznesenia §15 ods. 2 

zákona o obecnom zriadení, nemôže byť členom redakčnej rady, pretože redakčná rada, podľa 

ustanovenia čl. 2 štatútu redakčnej rady, je stálou komisiou miestneho zastupiteľstva. Ľudovo 

povedané, komisia je orgán poradný. Starosta nemôže byť členom komisie, lebo nemôže radiť sám 

sebe. Bol by v jasnom konflikte záujmov. Preto sa aj v článku, kde sa automaticky počíta so starostom 

ako členom redakčnej rady, táto textácia vypúšťa v predloženom návrhu. Pokračujem ďalej. Komisie 
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miestneho zastupiteľstva sa zriaďujú podľa ustanovenia § 7 ods. 2 zákona o meste Košice. Podľa 

ustanovenia § 15 ods. 2 zákona o obecnom zriadení, komisie sú zložené z poslancov a ďalších osôb 

zvolených zastupiteľstvom. Starosta nie je poslancom a v tomto kontexte nie je ani ďalšou osobou. 

Je predstaviteľom mestskej časti a najvyšším výkonným orgánom mestskej časti. Je to podľa § 10 

ods. 1 písm. b) zákona o obecnom zriadení. Štatutárny orgán mestskej časti je pán starosta. Od prijatia 

štatútu redakčnej rady uplynula dosť dlhá doba. Samotná prax ukázala, že niektoré jeho časti je 

potrebné zmeniť, upraviť resp. vypustiť. Cieľom predloženého návrhu je upraviť príslušné 

ustanovenia Štatútu Redakčnej rady Staromestských listov tak, aby jeho jednotlivé ustanovenia boli 

vzájomne v súlade a rovnako, aby boli v súlade s ustanoveniami všeobecne záväzných predpisov, aby 

sa odstránili nedostatky zistené pri jeho uplatňovaní. Budem čítať návrh Dodatku č. 1, avšak každý 

to má pred sebou a nakoľko to bude čítať aj návrhová komisia, dohodnime sa, že bude stačiť, ak jeden 

z nás povie predložené znenie a návrhová komisia ho prečíta celý. Čiže nebudem teraz čítať pôvodný 

text, ktorý sa vypúšťa, ale skôr okomentujem nový text. Čiže v prvom sa vypúšťa: „Členom redakčnej 

rady s hlasom rozhodujúcim je starosta mestskej časti“. Vyplýva to zo zákona, nakoľko by šlo 

o konflikt záujmov a starosta nemôže byť členom redakčnej rady. Nie je tomu tak ani v prípade mesta 

Košice, kde som členom redakčnej rady. Nie je členom redakčnej rady ani primátor a neviem ako to 

je v ostatných obciach, mestských častiach a mestách na Slovensku, ale budeme vychádzať zo 

zákona. Ďalšie zmeny sú odôvodnené, alebo odôvodňujem takto: Redakčná rada je zložená prioritne 

z poslancov miestneho zastupiteľstva. Aj rokovací poriadok našich komisií hovorí, že členovia, 

ktorých sme prijali, môžu obsadzovať najviac 40 percent. Čiže prioritne, slovo prioritne zdôvodňujem 

tak, že ak nebude dostatočný počet z členov poslancov, ak neprejaví záujem o členstvo v redakčnej 

rade, vtedy budeme hľadať odborníkov. Napríklad aj pani Čižmárikovú a iných bývalých novinárov, 

aby eventuálne doplnili členstvo. Ale preto je tam textácia „prioritne“. Ďalšia vec je to, že umožňuje 

byť členom redakčnej rady aj zamestnancom miestneho úradu. Čiže keď by úrad prostredníctvom 

zástupcu alebo iného poslanca navrhol doplniť, ja neviem, redaktora do redakčnej rady, je mu to 

umožnené. Samozrejme, že sa o tom bude hlasovať. Organizačná štruktúra ostáva tak ako to je. 

Postup členov ostáva tak ako bol. Návrh na voľbu alebo odvolanie členov redakčnej rady predkladá 

predseda komisie. Tajomníka redakčnej rady menuje starosta mestskej časti z radov zamestnancov 

miestneho úradu. Samozrejme, nakoľko nie sme mestskou časťou, síce sem tam sa aj tak tvárime, ale 

nie sme mestskou časťou, ktorá by mala prebytok financií. Nemôžeme si dovoliť externého redaktora, 

tak ako to majú niektoré mestské časti. A preto budeme vychádzať z toho, nakoľko disponujeme 

v našich radoch miestneho úradu bývalou novinárkou ... Vidím, že sa tam už hľadajú chyby, ale však 

budeme sa snažiť o to, aby sme ich odstránili, keď sa náhodou nejaké vlúdili. Nakoľko máme bývalú 

redaktorku, tak si myslím, že nemusíme platiť externého dodávateľa a redaktora. A takto budeme 

akceptovať, že starosta z radov zamestnancov určí redaktora. No, a funkčné obdobie ostáva tak ako 

bolo. No, a nakoľko nebol som členom redakčnej rady, ale mám informácie, že príhovory starostu 

neboli predmetom hlasovania. A z textácie pôvodného znenia mali byť, lebo nakoľko pôvodné znenie 

hovorilo o konečnej podobe jednotlivých čísiel a uverejnení príspevkov. Príhovor starostu, ktorý 

nikde v štatúte redakčnej rady nie je explicitne uvedený, žeby mal mať starosta nárok na celú A4 

alebo poprípade v roku 2020 alebo 2019 mal na Vianoce dve A4 svojho príhovoru. Tak tieto 

príhovory nepodliehali hlasovaniu redakčnej rady. Preto explicitne je vkladané slovo ... 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Poprosím vás, sledujme čas pánovi poslancovi, aby sme tu nesedeli do 

rána. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Nesedíme tu do rána. Končíme. Je tu explicitne uvedené, že vrátane 

príhovoru starostu. To je všetko.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže nech sa páči, právne oddelenie a kontrolór. Neviem, ja 

nie som právnik, ale pokiaľ viem, sú mestské časti, kde redakčnú radu tvorí osoba starostu. A vy tu 
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idete ešte aj editoriál mi cenzurovať a ... Ja neviem, jak takí inkvizítori. Niekto tu rozprával 

o inkvizícii na začiatku. A toto tu je, prosím vás, čo? A toto bude schvaľovať predseda? Poslanec 

Grega, ktorý vieme ako v minulosti robil editoriály. A teraz robí ... Ja nerozumiem tomu, že ... Pán 

poslanec, vy sa nehanbíte? Vy toto idete teraz požehnať, keď ste sám vlastne proti tomu bojoval? 

Takže, vážení poslucháči, toto je výsledok Staré Mesto po novom, aby ste si všimli. Toto je po novom. 

Valec po novom, nazvime to. Hej? Takže poprosím, aby sme k tomu urobili nejakú právnu analýzu, 

lebo nerád by som, aby ste hneď na prvom zasadnutí prijali nejaký paškvil, ktorý aj tak bude 

protizákonný. Pán JUDr. Rušin, nech sa páči. (pozn.: diskusia mimo záznam) Ja už som dal slovo 

pánovi doktorovi. Poprosím vás, pán poslanec, posaďte sa. Nech sa páči. 

 

p. Rušin, vedúci oddelenia právneho: K tomuto problému ja zaujmem veľmi jednoduché stanovisko. 

Pokiaľ je redakčná rada definovaná alebo ponímaná ako komisia miestneho zastupiteľstva, tak potom 

jej zloženie a kreovanie má byť v súlade so zákonom o obecnom zriadení. To je všetko. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ešte poprosím vás vy, ktorí, vyzerá žeby ste radi za toto zahlasovali, 

dajte ešte nejaké otázky pánovi právnikovi. Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem. Pán doktor, redakčná rada bola schválená v súlade 

so zákonom o obecnom zriadení. Toto je štatút. Neviem, samozrejme do akej miery tento štatút je 

právne záväzný, ale redakčná rada bola pred chvíľou schválená a meno pána Petrovčika tam nebolo. 

Čiže, čo vlastne ideme napadnúť? Ak ideme napadnúť ... Pán starosta povedal nejaký fakt, že 

v niektorých mestských častiach sú. Tak, ak nesúhlasí s dôvodovou správou, to nie je dôvod na 

nesúhlasenie s uznesením, lebo do dôvodovej správy, že sa mi páči aj rozprávka Macko PU. Ale 

bavme sa o textácii uznesenia. Takže poprosím, nájdite tam chybu. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán poslanec Grega s faktickou na koho? Na mňa, nech sa 

páči. 

 

p. Grega, poslanec MiZ (faktická): Ja by som chcel povedať, že si treba uvedomiť, že Staromestské 

listy, web, aj Facebook, to nie je vaše vlastné, ale to patrí mestskej časti a všetci sa na to skladáme. 

A myslím si, že pokračovať ďalej, aj vy všetci, ktorí podporujete tento kult osobnosti, ktorý sa robí, 

prosím vás, však sa trošku preberte. Chceme to dať tak, aby to bolo pre každého, aby tam mal každý 

priestor. Hej? A hlavne, aby to boli kritické noviny, nie oslavné ódy. Čiže ten priestor, ten príhovor, 

ktorý tam má pán starosta, bude musieť byť zmenšený. Tak ako som to ja mal neviem koľko rokov, 

a menšia fotka. Ľudí nezaujíma veľká fotka všade ako sa starosta ukazuje. Ľudí zaujíma čo sa urobí, 

čo budeme chcieť robiť. Čiže je to len o tom. A to dobre sa na tom smeje možno, ale ... 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Pán hosť Hanušin sa smeje a ja viem prečo. My, 

čo sme už takí pamätníci trošku, tak zvlášť asi pri tomto vystúpení, tiež by ste, keby ste mohli, k tomu 

určite povedal. Ale dobre, nech je sranda. Nech to stojí za to. Pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Budem na vás, pán starosta. Častokrát ja sa nechám uniesť 

emóciami a rozprávam o veciach nesúvisiacich. A ja si to priznám. A tak, ako vy ma viete niekedy 

napomenúť správne, tak ja vás napomínam, aby sme tu nerozprávali kto čo. Áno, ja poviem 

objektívne a budem sa pozerať priamo pánovi Gregovi do očí. Áno, pán Grega niekedy ... 

Samozrejme priestoru mal oveľa menej, fotografií ďaleko menej. Ale bol niekedy v týchto 

príhovoroch osobnejší voči niektorým poslancom. OK. Ale pán starosta, pán Grega nemal dve A4, 

nemal 26 fotografií, nehovoril tam o svojej láske, fotky z výletov. Ako sorry, možno ste vyhral so 60 

percentným, ale je kopec občanov, ktorým sa dvíhal z toho žalúdok. Čiže, nechajte nám svoju vôľu 

a svoje názory a nie z vás, ako z ľudí, ale z princípu, že či toto patrí do Staromestských listov.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem. Myslím si, že v Starom Meste sa žalúdok dvíhal veľa 

občanom z niečoho iného v poslednej dobe, ale samozrejme beriem ako váš názor. Pán poslanec 

Konečný.  

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem veľmi pekne za slovo, po čakaní. Chcel som len povedať k tejto 

téme toľko a informoval som nášho predsedu klubu pána Priestera. Ako dosluhujúci predseda 

Redakčnej rady Staromestských listov, alebo už teda po tomto schválení, ako bývalý predseda, sa 

cítim v takom konflikte záujmov k tomuto, pretože štyri roky som túto redakčnú radu viedol. Ale 

zase, dohodli sme sa na klube, že teda je čas na nejakú zmenu, takže držím palce kolegovi Gregovi 

v tomto. Ale môj taký osobný názor bol, že tieto zmeny ja by som vykonával po tom, čo sa o nich 

pobavíme na tej redakčnej rade. Preto som Palimu teraz povedal vlastne, že sa pri týchto bodoch 

zdržím. Lebo ja som to štyri roky viedol nejakým spôsobom. Držím Ľubovi palce. Uvidíme ako on 

to bude viesť. Ja osobne by som to teda diskutoval až s tými novými kolegami na tej redakčnej rade. 

Preto sa pri týchto bodoch zdržím. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Priester nasleduje. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Ja len by som v podstate reagoval na to, čo ste 

povedali, že ste to nazvali V Starom Meste po novom a že je to nejaký valec, že to tak nie je, aby ste 

si to nemysleli. Nikto tu nejde nikoho valcovať. Sme skupina rôznorodých poslancov, ktorí sme išli 

s nejakým programom a tento program chcem napĺňať. Povedal by som to tak, že treba hľadať cestu 

na spoluprácu a nie hneď každého odsudzovať a ísť proti nemu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak vyhodiť starostu z redakčnej rady, to je ozaj cesta k spolupráci. Ale to 

je po novom. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Aj zasahovanie do príspevku je tiež cesta ako sa spolupracuje.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pardón. No, nech sa páči, pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Pán starosta, prosím, vráťme sa k rokovaniu. Aj pána Gregu poprosím, 

že nech nevyužije celé tri minúty a nech nehovorí o všetkom, čo má v hlave. Naozaj, vráťme sa, ale 

teraz v dobrom. Lebo bolo by o čom rozprávať a budeme tu sedieť do desiatej. Aj to. Veď ľudia nás 

zvolili, budeme poberať odmeny, ja s tým problém nemám. Veruže nie. A nie malé. Veď ani vy pán 

starosta nemáte malú odmenu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ja mám základný plat pán poslanec. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Hej. A prečo jeho výšku nezverejníte na internet, ale naše platy dávate? 

Len máte napísané ... áno. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nebuďme osobní. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Dobre, nebuďme osobní. Tak mi neskáčte do reči, keď hovorím. 

Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Práve vy to hovoríte. 
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p. Djordjevič, poslanec MiZ: Prosím, prosím. Vráťme sa tu. Čo je na tomto tu obmedzujúce? To 

vyhodenie alebo je to odstránenie nesúladu zákona? Je to zvýšenie objektivity, alebo je to valec? 

Zavrime oči, a pomyslime si. Či by tam bol Grega, Petrovčik, Priester, hocikto iný. Je potrebný 

starosta v redakčnej rade? Nie je to konflikt záujmov mierny? Je to nápomocné? K čomu? Ďalej. 

Vypustenie niektorých textácii. Čo je na tom valcujúce? Že chceme nastaviť konečne nejaké 

mantinely. Naozaj, bola tu jedna bohapustá propaganda. Propaganda. A občanom sa to vštiepilo. 

Veru. Potvrdili to výsledky Transparency International, hodnotenie periodika. Zbytočne tu budeme 

zachádzať. Treba si niekedy uznať. Je to len mantinel. To nikde nie je napísané, že sa bude cenzurovať 

starostov text. Ale pokiaľ bude písať veci, o ktoré sa on nepodieľal, ako vo svojom príhovore hovoril 

o zvyšovaní a nespomenul poslancov, ktorí to navrhli, tak takéto veci bude starosta ... Áno, tak, lebo 

poslanci zdvihli tieto príspevku na stravovanie. Áno, podarilo sa to mestskej časti. Ale vyznelo to, 

opäť laická verejnosť mohla to vnímať tak, že je to starostova zásluha. Ľudia povedia. Starosta nám 

postavil ihrisko, starosta nám urobil kontajnerovisko. Nech sa to tam píše objektívne. Na návrh 

skupiny poslancov atď. A keď niektoré veci budú v nesúlade, nebudú vaše veci škrtané, ale budete 

vyzvaný k tomu, aby ste to napísali podľa nášho názoru viac objektívne. To je celé. O tom je diskusia. 

Ja vám dávam tu čestné slovo a sa držím za srdce. A keď to tak nebude, tak mi to vyhoďte na oči tuto 

verejne. Ja nebudem dávať žiadne osobné veci. Ale pokiaľ s niečím, budem mať dôkaz a budem 

vedieť vyargumentovať, tak budem nabádať na úpravu textu. A veľakrát tie texty boli objektívne 

a stotožnil som sa s nimi. Aj tie špeciály. Vráťme sa k špeciálom. Zaplatíte tých 5 000 EUR 

z vlastného? Nezaplatíte. Ale vydali sme dva špeciály bez redakčnej rady, bez vedomia. Takže 

nehrajme sa, že my sme tí zlí.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec, mám takú jednu otázku na vás. Počúvajte ma 

dobre. Je pravdou, že posledné predvolebné číslo mestských novín, kde ste členom redakčnej rady, 

ste obvolával a obchádzal všetkých ostatných členov redakčnej rady na mestských novinách a ste 

žiadal, vyslovene ste dupal, po stole klepal, že chcete dvojstranný rozhovor s vami. Je to pravda? 

Povedzte férovo. (pozn.: diskusia mimo záznam) Celá strana. Dobre. Čiže, nezdá sa vám trošku, že 

to je, kážete vodu piť a víno pijete. Poprosím, ale prihláste sa. Píšte si moje otázky. Ale nekričte, nie 

sme tu na Kováčskej. Poprosím, pán poslanec Eperješi. 

 

p. Eperješi, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Pán Grega, na vás by som chcel len jednu vec. Tie vaše 

listy, čo sú, to nie je prezentácia starostu. Hej? Proste každý tam môže dať nejaký článok. Je to tak? 

Je to tak. Ale ten účet vystavia voliči. A ten účet starostovi vystavili voliči a dostal 60 percent hlasov. 

Je to tak? Nikto z vás nemal toľko percent ako mal on. A to nie je tým, že bol v tých listoch. Takže 

o čo vám ide? Nie je to tým. Nie je to tým, lebo tieto listy nie sú argumentácia pre voliča, aby volil 

tohto pána. Asi toľko k tomu. Ďalšia vec. Od začiatku sa tu ideme hádať, naťahovať, valcovať. Chlapi, 

nám dali, voliči nám dali hlas. Je to tak. Každý máme určitý počet hlasov. Áno, dali ste sa dokopy. 

Vy ste veľký klub a teraz idete rozprávať čo jak bude a čo keď bude. Fakt, ako nemám ani chuť 

pracovať v takomto položení ako vy ste tu napísali, že mám byť v nejakej rade. Fakt nemám chuť. 

Od začiatku idete ... Čo máte krvavé oči? Prečo vy tu navrhujete veci, ktoré absolútne nemajú súvis 

s týmto, čo tu má. Ešte raz. Ľudia nám dali hlasy. Ľudia. Nikto z vás nemá to právo, aby ste vy robili 

to, že toto čo povie starosta, alebo čo chce napísať do listov, aby tam nenapísal. A vy to cenzurovať 

chcete od začiatku. Prečo? Toto mi nie je jasné. Nemáme spolupracovať? Máme spolupracovať. 

Máme. Toľko k tomu, páni. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Faktická, pán poslanec Djordjevič na pána Eperješiho. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Hej, bohužiaľ, odčerpem si svojich posledných 60 sekúnd, 

lebo podľa rokovacieho poriadku. Síce nepoviem po svojom prejave. Je to tak, a neodpoviem si sám. 

Pán Eperješi, pán kolega, pozrite si Staromestské listy odkedy bol pán starosta Petrovčik, alebo 



20 

 

môžeme ich prelistovať spoločne. A pokiaľ v každom čísle nenájdem 5 až 10 poloprávd a skreslených 

informácií, a informácii nadobúdajúcich, aby občania mali dojem. Napríklad rekonštrukcia Angels 

arény na titulnej strane. Občan si povie „wau“, Staré Mesto, starosta stojí za tým. Ale starosta vtedy 

ani nebol na zastupiteľstve. Hej? Potom starosta povie, že rekonštruujeme parky. Ale on nehlasoval 

o dotácii. Nie. On bol podávať guľáš na ČH-čku, ale to sa tam nedočítate. Hej? A jak, že nie? A kde 

ste boli? Pardón. Nie guľáš, bol to obed s arcibiskupom. Guľáš, ste chýbal pri inom. No, ale to sa tam 

nedočítajú. No tak sa dočítajú.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne pán poslanec. Keď toto niekto počúva, tak len 

vysvetlím, kde som bol. Prvá absencia väčšia, kde aj ty, pán poslanec, si sa chválil dva roky myslím, 

tým, že ty jediný staromestský za to si hlasoval. Čo to bolo za tému? Som s podozrením na COVID 

ležal doma a pán prednosta, skoro ho to stálo život vtedy. A prečo nepovieš celú pravdu? Prečo 

hovoríš ľuďom, že som chýbal a že ty jediný si hlasoval? Prečo nepovieš pravdu, kde som vtedy bol. 

A to je podľa teba fér? Hej? Tu sa teraz bavíme o férovosti. Tak akože neviem vážení, vy ostatní, ja 

vás považujem za veľmi racionálnych a rozumných ľudí. Držme úroveň, poprosím hláste sa, keď 

chcete niečo povedať. Takže vieš pán poslanec, každý začnime od seba a kto je nevinný, nech hodí 

kameňom. Ale aby ty si ma tu teraz išiel ako nejak pranierovať, že čo som uverejnil, čo sme uverejnili, 

čo som a kde som vlastne nebol a schválne zavádzal občanov, že som vlastne nehlasoval a nepovedal 

zámerne, prečo som tam nehlasoval, prečo som vtedy tam nebol. To mi je strašne, strašne podlé. Ale 

my, ktorí ťa už poznáme, novší ťa spoznajú určite najbližšie mesiace, nás to už vôbec, ale vôbec 

neprekvapuje. Takže, pán poslanec Grega, ja len keď dám slovo, ale bojím sa, prepáčte, ale pevne 

verím, že nevrátime úroveň staromestských listov na úroveň, keď ste tu bol starostom, lebo veľmi 

dobre všetci vieme ako vyzerali. Takže pevne verím, že ideme dopredu, nie naspäť dozadu, lebo 

ideme predsa po novom. Nie?  

 

p. Grega, poslanec MiZ: Áno. Ja by som chcel opýtať. Ja už som starší človek, zase si nepamätám 

všetko. Kto bol prosím vás predseda redakčnej rady od roku 2014? Neboli ste to vy náhodou, čo tam 

sedíte? A vy si dovolíte povedať, aby sme sa nevrátili na úroveň za môjho starostovania. Veď ja som 

vôbec nerozhodoval o tom, čo bolo v novinách. A práve preto chceme. Áno, aby tie noviny boli 

lepšie, aby sme sa nevrátili, aby neboli také, keď som ja bol starosta. A kto vás ešte navrhol za 

predsedu? No predsa starosta, ktorý sa vo vás mýlil. Tu sme ešte tak všetci boli spolu. Hej? To sú tie 

gazdovské noviny, aj vy ste bol koaličný partner a teraz idete proti mne. Vy ste prvý pichol nôž. Hej? 

To je jedno, o tom sa nebudem baviť. A vy hovoríte, že niekto mu chce niečo zakázať. Nikto mu nič 

nezakázal. My chceme, aby to nebola hlasná trúba, aby to boli noviny, za ktoré sa nemusíme hanbiť. 

Áno, ja som tiež nebol dokonalý. Stalo sa, áno, že som urobil, alebo som povedal čo som nemal, ale 

bola možnosť vtedy. A bolo tam, proste príspevok, ktorý išiel proti tomu, čo som povedal. Čiže toto 

sa teraz bude dôsledne dodržiavať. A keď sa bavíme o tých voľbách, čo teraz boli. No ja neviem, či 

tie dve posledné mimoriadne čísla, pán kolega môj. Boli schvaľované v redakčnej rade? Také tie dve 

malé, čo prišli. Toto ja považujem za také trošku zneužitie. To by sa nemalo robiť. A ja vám len na 

záver poviem jednu vec. Je to marec 2014 pred voľbami. Pozrite sa, takto to vyzeralo, takýto maličký 

príspevoček a tam som napísal: „Nakoľko sa blížia voľby do samosprávy a ja zodpovedne zvažujem 

svoje prípadne opätovné kandidovanie, vzdávam sa možnosti prihovárať sa vám touto cestou, aby ma 

niekto neobvinil za výhody“. No, keď si pozrieme to, čo sa robilo v tých Staromestských listoch teraz, 

no tak. Viete, treba ísť, aj vy noví, ktorí ste, do archívu a pozrieť si. Tie noviny som kedysi ja zakladal 

a bol som prvé štyri roky tak isto predsedom redakčnej rady. Neviem v ktorom roku to bolo. Všetko 

tam máte. Pozrite si to a uvidíte.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem. Pán poslanec Grega, ja som si ten archív veľmi dobre 

a dôsledne, by ste neveril, prečítal dozadu až x rokov. A nechcem už tu dnes naťahovať, ale príde čas, 

keď ho tu takto donesiem. A priznám sa, tam dookola len sa riešili témy každý kvartál koľko vám 
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odsúhlasili odmenu a zase, a zase. No, a normálne, to je také zaujímavé čítanie, že ja by som ozaj 

nabudúce to doniesol všetkým, aby aj občan ... Lebo ste tu teraz nanovo, si vás zvolili. Ale tak, neviem 

či ... Možno majú krátku pamäť. Prípadne na ozrejmenie. Treba, keď ozaj otvorene sa bavíme, no tak 

treba povedať, čo všetko ste tam, ako tam ... Áno, nehovorím, že tam nebola objektivita, ale tie témy. 

To akože verím tomu, že budete všetci prekvapení. To na dnešnú dobu, čo oni tam vyvádzali, tak 

akože máte sa na čo tešiť. A prepáčte, kde vy budete predseda, ani nechcem byť členom tejto 

redakčnej rady. Pretože to, čo ste tu predviedol naposledy pri seniorskej tancovačke, ako ste sa tu 

vyjadroval, ako ste vulgárne urážal predsedkyňu Denného centra, ktorá s plačom išla domov. Ako ste 

vulgárne urážal Katarínu Čižmárikovú, ktorá bola v tom momente ochotná ísť na vás dávať trestné 

oznámenie. Vy neviete ako ste sa tu správal? (pozn.: diskusia mimo záznam) Prosím? Ja som mal dať 

slovo človeku, ktorý tu vulgárne nadával a nebudem tu do mikrofónu hovoriť ako, a čo všetko tu 

rozprával. A toto, toto má byť ... (pozn.: diskusia mimo záznam) Prepáčte, ukľudnite sa, lebo vás dám 

vyviesť stade. Ešte ja vediem stále a budem viesť toto zastupiteľstvo. Počúvajte, pán Konečný, ja 

žasnem, že toto ste dovolil a toto bude váš nástupca ako predseda redakčnej rady. Ja neviem. Vy asi 

nemáte informácie, čo tu tento pán predvádzal na tom stretnutí so seniormi. A poznám ako ťa osobne, 

Martin, a ja žasnem ako došlo k zmene tvojho názoru na pána Gregu. Ale dobre. Akceptujem to. 

Beriem to tak, že ste si to zvolili. Tak ste sa rozhodli. V poriadku. Ale verejne deklarujem, že nechcem 

byť. Čiže nemusíte tu hľadať nejaké kľučky právne, a neviem aké. Nechcem byť členom vašej 

redakčnej rady. Ja sa zariadim, nebojte sa, inak. A držím vám palce a verím tomu, že pozdvihnete na 

čele s týmto predsedom redakčnej rady úroveň týchto Staromestských listov. Veľa zdaru. Ďakujem. 

Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič s procedúrou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (procedurálne): Ďakujem pekne pán starosta, ctení poslucháči, ako pán 

starosta pred chvíľou povedal. Dávam procedurálny návrh na ukončenie diskusie s možnosťou 

prihlásiť sa s faktickou na diskutéra, ktorý je v tejto chvíli prihlásený. A ďalší, už keď sa prihlásia, 

tak pre nich už to platí, že nie. A poprosím o tom hlasovať. Procedurálny návrh na ukončenie diskusie, 

keďže tu bavíme sa o tancovačkách. Hej? A máme sa tu baviť o redakčnej rade.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Takže hlasujme o procedurálnom návrhu pána poslanca 

Djordjeviča. Nech sa páči.  

 

Hlasovanie č. 17:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže bol prijatý tento procedurálny návrh. Nasleduje pán poslanec 

Konečný s faktickou. Na koho? 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Na kolegu Gregu. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem. Tak znovu sa rozlúčim ako dosluhujúci predseda ešte 

jedným komentárom. Čiže na otázku kolegu Gregu, a všetci to viete, však som to písal do spoločného 

mailu. Áno, tie Staromestské listy špeciál išli bez vedomia redakčnej rady. Nikto o tom nevedel. Čiže 

ja som to každému napísal do mailu. A druhá vec, čo tu potom ešte odznela. A tak zase, hej, aby som 

sa obhajoval. Tí, ktorí ste na tej redakčnej rade boli, viete. Čiže klasicky, každá redakčná rada 

fungovala tak, o článkoch hlasujeme, o rozložení v čísle hlasujeme. Nehlasovali sme o fotkách, 

o krížovke, o veciach, ktoré sú tam dopĺňané len tak redaktorkou. Áno, hej, o článkoch sa hlasovalo. 

A príhovor mal pán starosta stranu. Tú sme ... O obsahu tej strany či sa hlasovalo? To nie. Tá strana 

bola pána starostu, on si tam napísal čo chcel. Ešte len to ukončím. Čiže, možno ten čitateľ, alebo ten 

Staromešťan ... Ja som sa za tie štyri roky snažil urobiť maximálne ako som vedel. A teraz to bude 
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na pánovi Gregovi. Ja chcem mať za seba čisté svedomie. Snažil som sa maximálne ako som vedel. 

A človek si porovná ako vyzerali tie listy za mňa a ako to nastaví Ľubo Grega. Ja odchádzam s čistým 

svedomím. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Nasleduje s faktickou pán poslanec Grega. 

 

p. Grega, poslanec MiZ (faktická): Ja by som, pán starosta, ťa upozornil, aby si zvážil obvinenia, 

ktoré hovoríš, pretože ja som s predsedkyňou Denného centra nemal absolútne žiaden konflikt. Nemal 

som ho. A dobre si pamätám, a pil som len vodu. Áno? A s kolegyňou Čižmárikovou, si niečo 

povedal, to bola reakcia na niečo, ale nebola vôbec vulgárna. A to si vyprosím, lebo to pravda nie je. 

A takto to ... Vy viete takto, pán Petrovčik, len fabulovať atď. To je proste váš štýl. Takže naozaj 

zvažujte, lebo to pravda nie je a pravda to ani nebola.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem. Ja som len rozprával len to, čo mi rozprávala pani 

Riesová a pani Čižmáriková. Prepáčte, aby som ja fabuloval a sa týmto zaoberal. Mali sme tu 

svedkov. Plakalo sa tu. Pani Čižmáriková bude mať priestor určite, aby povedala kde je pravda. Lebo 

teraz vy to otáčate vlastne, že ja si tu vymýšľam. Nehnevajte sa, ale akože tu bolo toľko svedkov, že 

pán Grega ... Vážne, nechajme to tak. Ukľudnime sa. Ide pani poslankyňa Blaškovičová. (pozn.: 

diskusia mimo záznam) Pán poslanec, ešte raz bude taká ... A komu ste to povedal? (pozn.: diskusia 

mimo záznam) A komu ste to povedal? Vás poprosím, pani poslankyňa a páni poslanci, poprosím, 

vážne ... Pre robotu sa nehnevajme.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Začnem tým, pán starosta, je mi hanba. Bože, aká mi je hanba. To 

týmto naozaj začíname štvorročné obdobie? Ale je mi hanba, nemôžem povedať za koho, pretože za 

všetkých. Za všetkých. To kam ste prišli? To čo tu idete vyťahovať, aké osobné záležitosti? Kto, kde, 

kedy sa zasmial na niekoho, urazil, niečo zlé povedal? To naozaj sem patrí? Nehnevajte sa. Martin 

urobil kus roboty. Naozaj na poslednej rade, kde som bola, poslednej, tak sme sa bavili aj o tých 

dvoch číslach. Povedali ste nám, že to išlo bez nás, bez redakčnej rady a že máte na to právo. 

Dôsledok toho, čo ste povedali, je dnešok. Vy na to máte právo vydať svoje Staromestské listy. Tí, 

ktorí to takto nepocítili, sa stretli a napísali nový štatút. Majú na to právo. Takže si myslím, že sa 

dneska prehnalo všetko, čo sa prehnať mohlo. Chcem odpovedať aj pánu kolegovi Eperješimu. Vlado, 

je to presne dôsledok toho, čo sa tu dialo. Ten pocit toho valca mali tí ľudia, ktorí sa teraz dnes proti 

nemu ozvali. Keby to nebolo, tak ver že ... Keby sa nestal ... Keby nebolo vajce, nebola by sliepka. 

Takto toto je vlastne dôsledok toho, z čoho sa cítili kolegovia frustrovaní a prečo sa takto rozhodli. 

Ja si pamätám, kedy naozaj tu vznikali kluby celkom jasné. Opozičné, koaličné, neviem aké. Nikdy, 

žiadne zastupiteľstvo neskončilo tak ako začalo. Nikdy. Pretože vždy sa to preskupí, vždy sa nájdu 

nejaké spoločné záujmy. Vždy sa nájde niečo, čo sa dá ... Všetko sa dá odtolerovať, ale tá forma, 

ktorá dnes sem prišla, to už nie je ani na etickú komisiu. To je na to, aby ja som sa postavila ako baba, 

ktorá si proste toto nezaslúži a išla domov. Takže je mi to nesmierne ľúto. Verím, že viacej sa to 

nestane. A verím, že naozaj si uvedomíte, pán starosta, že chyba je aj na vašej strane a že toto je 

následok. To je následok príčiny, ktorá sa stala. Takže ja vás všetkých prosím, vráťme sa k tomu, čo 

sme si tam sľúbili, že budeme robiť pre občanov a robme to tak, aby sme sa tu nehanbili za seba. 

Ďakujem pekne. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Myslím si, že netreba k tomu viac dodať. Vážne, 

ja som nenapádal žiadne niekoho právo na konštituovanie redakčnej rady. Ja som len napádal, že 

mám veľké obavy, keď redakčnú radu bude riadiť človek, ktorý sa takto vulgárne správal na stretnutí 

so seniormi. A už nehovorím o ďalšom členovi tejto redakčnej rady. Nechcem to tu otvárať dnes. 

Takže ... Ale beriem späť a beriem to ako aj zároveň z mojej strany, ospravedlňujem sa, keď som 

niekoho týmto urazil. V nasledujúcom volebnom období nebudem v redakčnej rade, nebudem ... 
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Budem dávať, neviem, tak nejak, alebo editoriál vlastne musím dať vám prekontrolovať? No. Takže 

nie je problém. Ja nemám s tým absolútny problém, len vážne, len ma desí niektorých tu prítomných 

v sále, tá malosť, že týmto si myslíte, že niečo dosiahnete, že si niečo dokazujete, že niečo proste, 

nejaké odplaty, pomsty, neviem čo ... Vážne, ja vás prosím, urobme hrubú čiaru. Ja sa tu teraz 

ospravedlňujem, keď vás nejaké špeciály urazili. A vážne vám teraz tu deklarujem, že ja v žiadnej 

redakčnej rade nechcem byť. Budete mať voľný priestor. Redakčná rada, vy budete rozhodovať, vy 

budete ... Ale zároveň vás žiadam o úctu k pozícii starostu a úradu ako takého. Ja tu nie som niekto 

kto sa tu objavil náhodou. Či sa to niekomu páči alebo nie, ja som mal 60 percent odovzdaných 

lístkov. A toto vás, prosím, akceptujme. Ďakujem. Uzatváram diskusiu. Poprosím návrhovú komisiu.  

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje Dodatok č. 1 k Štatútu Redakčnej rady Staromestských 

listov podľa predloženého návrhu. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 18:  za: 7, proti: 2, zdržalo sa: 3 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže uznesenie bolo prijaté. Pokračujeme bodom č. 9.2. 

 

- - - 

 

Bod č. 9.2 

Zásady informovanosti občanov mestskej časti Košice-Staré Mesto prostredníctvom sociálnych 

sietí 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Poprosím navrhovateľa, aby nám predstavil návrh. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne pán starosta. Aj ja sa ospravedlňujem, že som reagoval, 

a či som reagoval adekvátne. Ale jedine tak sa pohneme, keď aj sem tam niečo prepočujeme. Čiže ja 

navrhujem pánovi Eperješimu, aby sme vychádzali spolu aspoň v tejto miestnosti. Takže ja po ňom 

nebudem vykrikovať a on po mojich prejavoch nech sa nesmeje. Keď bude mať taký rečový fond ... 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Odoberám vám hlas. Poprosím ... 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Hlas? Ospravedlnil som sa. Aj to bolo zlé?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ste navrhoval niečo, čiže predstavte ... 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Pán starosta, prosím ... 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, nech sa páči.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ja som sa ospravedlnil. Pôjdem k materiálu. Zdržím sa komentárov, 

ktoré by mali vyvolávať vášne. Počúvajme sa. Tak ako vy ste, pán starosta, povedal. Píšme si otázky, 

budem na nich odpovedať v rámci rozpravy. Bod sa volá Zásady informovanosti občanov mestskej 

časti Košice-Staré Mesto prostredníctvom sociálnych sietí. Najprv dám otázku pred odobratím slova, 

či môžem povedať o tom, ako som päť dní nevedel docieliť úpravu príspevku, kde moje slová boli 

použité v takom zmysle zo stretnutia v Malej Prahe, kde som sa vyjadril inak a žiadal som, aby bol 

príspevok na Facebooku upravený. Keď nemám o tom hovoriť, nebudem. Budem hovoriť 
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k materiálu. Keď môžem, vážení, päť dní som sa nevedel dovolať nápravy na tomto úrade. Pán 

prednosta vie, keď som mu telefonoval z výletu zo Šíravy, keď som mal celý víkend pokazený. 

Dobre. Idem k materiálu. Návrh na uznesenie znie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto schvaľuje Zásady informovanosti občanov mestskej časti Košice-Staré Mesto 

prostredníctvom sociálnych sietí podľa predloženého návrhu. Staré Mesto má Facebook už viac ako 

10 rokov. Vznikol ešte za čias bývalého starostu pána Gregu a objektívne poviem. Zatraktívnil sa, 

zdvoj alebo strojnásobil sa počet sledovateľov. Interaktivita výrazne stúpla. Za toto palec hore. Mne 

osobne vadia prezdieľavané príspevky. Čiže nie vlastné, ale prezdieľavané. Vadia mi vyjadrovania 

a inklinácia k tzv. nejakej slniečkárskej vetve. Vadia mi vyjadrovania sem tam politických názorov. 

Proste máme určite jasné mantinely, ako sa tá stránka má vyvíjať. Ja som apriori proti prezdieľavaniu. 

Som proti pestovaniu kultu osobnosti. Idem k dôvodovej správe. Komunikácia s verejnosťou 

prostredníctvom sociálnych sietí je v dnešnej dobe pre každú inštitúciu štátnej správy alebo 

samosprávy takmer nevyhnutnosťou. Mestská časť Košice-Staré Mesto má viac ako 10 rokov aktívny 

profil na sociálnej sieti Facebook. Zatiaľ iba Facebook, môže to byť v budúcnosti Instagram alebo 

iné sociálne siete. Ja viem o jednej jedinej sociálnej sieti Facebook. Čiže v dnešnej chvíli sa 

nezasahuje do pevnej stránky, do web stránky, ako to urobili poslanci v Ťahanovciach v roku 2019, 

ale len do sociálnej siete Facebook. Z dôvodu potreby vyváženosti priestoru pre volených 

predstaviteľov a z dôvodu, aby neboli uverejňované a prezdieľavané príspevky, ktoré súvisia so 

samosprávou iba okrajovo, vznikla potreba definície tematického zamerania a obsahovej náplne 

profilu mestskej časti. Rovnako je potrebné upraviť aj zásady prípravy a zverejňovania príspevkov. 

Profil vytvorený mestskou časťou je majetkom mestskej časti Košice-Staré Mesto a neslúži na 

propagáciu úzkeho okruhu vybraných osôb, ale poskytuje priestor pre všetkých volených 

predstaviteľov, osobnosti kultúrneho a spoločenského života a pre všetkých občanov mestskej časti. 

Keby som ešte mohol, pani Renátka, pomôcť rozdať, alebo pán Pavol. Čiže, aby som nezdržiaval 

a nečítal všetko, a budem to len nejak komentovať. Čo sa týka prvého členku. Bavíme sa o určení 

tematického zamerania a obsahovej náplne profilu facebookovej stránky mestskej časti Staré Mesto, 

ich prípravy a zverejňovania. Je tam definícia aktívnej sociálnej siete, základné ustanovenia, že 

podporu prevádzkovania profilu zabezpečuje Miestny úrad mestskej časti Košice-Staré Mesto 

prostredníctvom admina, ktorý je zamestnancom mestskej časti, alebo Miestneho úradu mestskej 

časti Košice-Staré Mesto. Profil môže mať aj viacero adminov. Admina profilu mestskej časti Košice-

Staré Mesto na sociálnej siete menuje a odvoláva starosta mestskej časti. Čiže pán starosta, to je tá 

akceptácia vášho mandátu. Vy určujete zamestnanca, ktorý sa stará o tento profil. Komerčné 

príspevky sú zakázané, riadia sa informovanosťami, komunikácia týmito zásadami. Tieto zásady 

budú zverejnené na webovej stránke. Tematické zameranie, činnosť úradu, volených predstaviteľov, 

spoločenské, kultúrne, športové a ďalšie dianie v mestskej časti. Ale samozrejme, pán starosta, 

prichádzame k tomu, čo sa vám najmenej bude páčiť, a to je to, že admin pripravuje príspevky na 

zverejnenie na sociálnu sieť na základe podnetov a tipov od starostu mestskej časti, poslancov, 

občanov a vlastného uváženia. Ak sa v príspevku spomína poslanec miestneho zastupiteľstva, admin 

ho mailom požiada o stručné vyjadrenie. Admin je povinný pred zverejnením príspevku kontaktovať 

mailom predsedu Redakčnej rady Staromestských listov, alebo ním povereného člena redakčnej rady 

a vyžiada si súhlas na zverejnenie príspevku. Dôvod? Ste si tam uverejňovali ... 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec, ale je šiesta minúta. Poprosím zrýchliť. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Áno, veď ja som už pri poslednom bode. Ja som povedal dôvod. Dôvod 

je to, čo povedala kolegyňa Blaškovičová. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Prihláste sa ešte raz, lebo nie ste tu sám, takže už aj tak porušujeme 

rokovací poriadok.  
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p. Djordjevič, poslanec MiZ: Neporušujeme. Predkladateľ nemá obmedzený čas. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ale ja nepotrebujem, aby som sa počúval. Ja som sa snažil vysvetliť 

tým, ktorí tento materiál ešte nevideli, že máme na to tiež dôvody z minulosti, počas vášho mandátu, 

kde kopec príspevkov bolo fajn a kopec príspevkov bolo takých, za ktoré by sa nehanbili kde akí 

predchodcovia iných režimov. Čiže, absolútne bol to súkromný profil platený v prenesenom 

význame, platený mestskou časťou v tom význame, že adminom, predpokladám, nevieme dodnes kto 

bol adminom nášho profilu. Ja to neviem. Nikdy ste mi túto informáciu oficiálne nedali. Ale 

predpokladám, že to boli zamestnanci mestskej časti. Čiže z peňazí daňových poplatníkov. Čiže 

z peňazí mestskej časti sa financoval profil, kde vy ste svojho času, potom keď už som kritizoval, sa 

tie príspevky znížili 50 na 50. Ale svojho času ste boli z desiatich príspevkov v deviatich. Výtvarná 

súťaž. Starosta Igor Petrovčik ocenil mladých umelcov. Psíčkovia. Pán starosta odovzdal ceny 

a ocenil, ako tie psy dobre tam tancujú. V každom jednom úvodzovky, priama reč. Bol to váš profil, 

alebo mestskej časti? Opäť sa len určujú hranice, nič viac, nič menej.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem veľmi pekne. Poviem najprv názor môj, ako ľudský, 

potom dám zase slovo právnemu oddeleniu, pretože, alebo tuná prednostovi. Ľudsky. Pán poslanec, 

kto je adminom a koho je faceboová skupina Košice-Staré Mesto? Nie náhodou vaša? Píšte si otázky. 

Pokiaľ viem, je vaša. Zase chcem poukázať. Zase káže vodu piť, víno pije. Vy ste ten posledný, ktorý 

tu máte túto tému nadnášať, lebo len tu na úrade vieme koľkokrát a vlastne sú už podniknuté, 

samozrejme, procesy, aby vám tento profil bol zablokovaný, pretože vy zneužívate Košice Staré 

Mesto, mestskú časť, pod svojou turistickou skupinou na Facebooku. A vy mne idete niečo vyčítať? 

Nehnevajte sa, akože to tu ostatní čo sedíte, to vážne, to toto vy nevidíte? Akože sorry, ale akože 

v poriadku, ja akceptujem, že ste klub. Vyzerá, že po nové mesto, či po novom plus Djordjevič. Ale 

ako ja žasnem. Všetci dobre viete, o čom tu rozprávam a teraz tu ideme ... Ale však zase hovorím, 

zase od seba začínam, lebo zase pozerám na pani poslankyňu Blaškovičovú. Ja nechcem byť na 

žiadnom Facebooku za peniaze daňových poplatníkov. Keď chcete, tak ako Staromestské listy, však 

v podstate v tom návrhu si to aj tak definujete, že admin sa má pýtať každú vec predsedu 

Staromestských listov. Prepáčte. Ako, toto, ja toho účastný nebudem. A vy si myslíte, že ma umlčíte? 

Vy si myslíte toto? Žijeme v demokratickej spoločnosti. Ja keď chcem, ja si zajtra urobím 10 iných 

facebookových skupín, profilov a časopisov. A keď si myslíte, alebo toto má byť nejaká pomsta, 

alebo vy si myslíte, že toto mi vyhralo voľby, tak ste na omyle, pretože ja tu tieto malichernosti s vami 

riešiť nemusím. Ja ešte raz pripomínam, a kto nevie, si to pozrite v tabuľke koľko som mal hlasov, 

akú som mal podporu. Takže poprosím, ale vážne teraz, chcem aj ja s pokorou, ale vážne jak sa vraví 

ľudovo „hamujme“. Hej? Takže nech sa páči, pán poslanec Eperješi faktická na pána poslanca 

Djordjeviča. Procedurálny, pán poslanec Priester, ešte predtým. 

 

p. Priester, poslanec MiZ (procedurálne): Ďakujem. Keďže mám pocit, že znova sa nám tu zvrháva 

diskusia do nejakých, neviem ani ako to nazvať, hádaní pár ľudí, všetci ostatní tu tiež tým trpíme 

a v podstate nikto si nezobral k srdcu to čo povedala pani poslankyňa Blaškovičová, tak navrhujem 

a dávam procedurálny návrh na ukončenie diskusie s tým, že prihlásení dobehnú a aby sme prešli 

k hlasovaniu, lebo je pol ôsmej a sa tu bavíme o totálnych blbostiach v podstate a kto mal koľko 

hlasov, a kto kde bol a kto čo povedal. Tak ako vy hovoríte, že útočia, tak útočia oni. Áno, všetci tu 

útočia, ale to nie je smer akým sa my môžeme niekde hýbať. Ja si myslím. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, hlasujme o tomto procedurálnom návrhu, potom doznejú prihlásené 

faktické a poďme, odhlasujme určite čím skôr. Keď ste ZA, odhlasujte si to a poďme už ozaj 

k ďalšiemu bodu. Nech sa páči, hlasujeme o procedurálnom návrhu.  
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Hlasovanie č. 19:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže slovo má pán poslanec Eperješi s faktickou. 

 

p. Eperješi, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem. Zase len k tomu, že to isté čo bolo so Staromestskými 

listami, to isté chcete robiť aj na Facebooku. Zase tu vidím to isté, hej, nejak odstaviť Petrovčika od 

toho, aby sa domáhal, príspevky. A fakt mi nepríde logické, že chceme niekomu zakázať zdieľať 

príspevky. Pravidlá Facebooku sú jasné každému. Vy nemôžete zakázať nikomu, aby zdieľal 

príspevky. Nikomu. Hej? A Facebook nebol vymyslený na to, aby si tu niekto robil nejaké svoje tieto 

... Proste každý tam môže niečo napísať. Na stránku môže napísať každý čo chce. Hej? Čiže, zase 

zakazovať a prikazovať starostovi čo on môže a nemôže ... Ako nerozumiem tomu, ale OK. A myslím 

si, že nikto z nás neplatí za Facebook, takže prečo sa tu rozpráva o tom, že z peňazí daňových 

poplatníkov. Facebook sa neplatí. Facebook je zadarmo. To je celé. Ešte raz. Facebook je zdarma. 

Nikto neplatí Facebook. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): V prvom rade sa chcem teraz ospravedlniť, lebo teraz ja som 

sa zasmial. Nijak sa nedalo reagovať, lebo Facebook, asi vzduch nedáva príspevky. Ale keďže 

reagujem na pána starostu, nie na pána Eperješiho, odpoviem pánovi starostovi. Keďže mám len 60 

sekúnd, tak musím pridať. Hovoril tu o tom, že koľko mal hlasov, ale hovoril, že koalícia plus 

Djordjevič. Nuž pán starosta, začnite rátať, zoberte kalkulačku, zoberte si Priesterovu koalíciu plus 

Djordjevič, či nebude viac hlasov ako vy. Hej? No, teraz druhá vec. Hej, smiešne veľmi. Ťahanovce 

majú od roku 2019 toto a editujú aj webovú stránku. Tú navrhujem zatiaľ nechať úradu. A tretia vec, 

ku ktorej sa chcem vyjadriť, ste ma vyzval, že kto je majiteľom stránky Košice Staré Mesto. Ja som 

majiteľom stránky, lebo za starých čias bol tento profil relatívne pasívny a volá sa Košice Staré 

Mesto, nie mestská časť. Čiže kľudne poďme sa baviť. Nepoužíva sa erb, všetky fotky – sú uvedení 

autori. Neporušujú sa práva Facebooku. Ja nevidím dôvod, prečo by som túto stránku mal rušiť. Ale 

som ochotný s vami diskutovať o tom, že politické príspevky atď. Nie je problém. Ponúkam ruku na 

spoluprácu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem a veľmi pekne sa chcem pán poslanec poďakovať, že aspoň web 

mi necháte. Ďakujem, ste veľkorysý. Nech sa páči, pani Zolnaiová. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ (faktická): Ja by som mala faktickú na pána starostu. Na Facebooku 

môžete vytvárať profily ako stránky, skupiny, hocičo a hocikto z nás môže mať aj 50, aj viac a je to 

zadarmo. To, že to vy sami doma robíte. Ale je iné, keď mestská časť platí človeka a je to majetok 

mestskej časti, a má prezentovať úrad ako taký. A my sa bavíme o tom, že mnohokrát sa stalo, že 

vaše súkromné príspevky zo súkromných stránok boli prezdieľané častejšie než by bolo obvyklé, 

alebo častejšie než boli prezdieľané iné takéto veci, napríklad od iných poslancov. Čiže toto riešime, 

to sme chceli tým povedať.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Ja dám slovo pánovi prednostovi, lebo priznám sa, 

ja neviem že aké moje súkromné príspevky boli zdieľané, či je to pravda. Nech sa páči. 

 

p. Háber, prednosta miestneho úradu: Takže pekný podvečer želám všetkým v prvom rade, dovoľte 

mi, keďže mám prvýkrát slovo, všetkým vám vyjadriť úctu a pogratulovať k mandátu novozvoleným 

a novým poslancom. Ja verím, že úrad, ako doposiaľ, keďže sú tu noví štyria poslanci a tí ostatní sú 

staronoví a majú dvere otvorené. Skutočne, teraz neviem na to odpovedať, pán starosta, či sa zdieľali 

príspevky pána starostu, alebo nie. Len každému chcem povedať jednu vec. Chcem povedať jednu 
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vec, ak dovolíte. Mňa veľmi mrzí, ja som naschvál začal týmto, že je vás väčšina staronových. A teraz 

si dajme ruku na srdce. Koľkí z vás chodili na podujatia mestskej časti, na kultúrne podujatia, na 

podujatia mestskej časti za štyri roky? Ešte raz sa pýtam. Prosím. Povedzme si teraz. Koľkí z vás 

chodili? A keď ste prišli, Michal, pán poslanec, ostatní, keď ste boli spomenutí na Facebooku, prečo 

vtedy nebolo povedané to, čo teraz sa rozpráva. Viete, ja to beriem ako útok na úrad. Viete, ja som 

ticho, ja som veľmi kľudný človek, 22 rokov v samospráve. Mne je z toho smiešne z toho celého, čo 

sa teraz tu deje. Ľubo, tak isto. Poznám ťa roky rokúce, pán poslanec, mne je z toho smiešne. Ešte raz 

sa pýtam. Koľkí z vás chodili za štyri roky na Dominikánske námestie, okrem pani poslankyne 

Galdunovej? A mne môžete rozprávať čo chcete, či je ... Pán poslanec, ja rozprávam. Či je alebo nie 

je niekoho partnerkou. Mišo, nepozeraj teraz tak na mňa, pán poslanec. Ešte raz sa pýtam. Mali sme 

podujatia, x podujatí bolo. Na Dominikánskom námestí, tuná. Ja sa pýtam ešte raz. Koľkokrát ste 

chodili za štyri roky? Ešte raz hovorím. Prosím. Môžem povedať svoj názor, prepáčte, ako prednosta 

úradu? Pretože teraz hájim 23 zamestnancov na úrade, ktorí tu skutočne makajú a pracujú, ktorí 

dneska pripravili toto zastupiteľstvo a dnes sa nám dostalo čo? Toto čo počúvam. Ešte raz sa pýtam. 

Je to, podľa vás, fér? Pýtam sa. Je to, podľa vás, fér? Ešte raz sa pýtam. Je to, podľa vás, fér? Ďakujem 

pekne. A kľudne, nech sa páči, môžete sa do mňa pustiť.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Grega s faktickou na pána prednostu. 

 

p. Grega, poslanec MiZ (faktická): Na vás. Jasné, že si môžete robiť reklamu akú chcete, ale nie za 

mestské, teda staromestské peniaze. To je po prvé. Čo nie je problém. Druhá vec. To Dominikánske 

námestie by sa možno mohlo premenovať na Petrovčikovo námestie. Keď som sa tam minule prešiel, 

tam sú nejaké tie panely a tam sú fotky, akože dobre, z činnosti mestskej časti. Len asi na 25-tich 

fotkách je tam starosta. Tak musím povedať, a to vedia tí, čo u mňa robili, že ja som si robil sám 

cenzúru. Jedna fotka, maximálne dve boli. Ešte aj meno som si vyškrtol a robil som, že my úrad atď. 

Ale keď bol predsedom redakčnej rady pán starosta, tak on vtedy musel byť v článku, on trval na tom, 

že on ako predseda redakčnej rady, teda tej petičnej, keď sa o tie garáže jednalo. Hej? Však to vieme 

všetci. Ušiel mi čas. Bol som vonku, náhodou som pani Riesovú stretol. Som sa jej na to pýtal. Tak, 

aby ste vedeli, ona vám to potvrdí sama. Nemala so mnou žiaden konflikt. Povie to aj pánovi 

starostovi. A pán starosta, ja budem žiadať, aby si sa mi ospravedlnil, alebo vy, pardón, lebo ja si 

tykám iba s kamarátmi. Hej? Lebo to nie je pravda.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. To vážne mám tu povedať, čo si pán poslanec narozprával do očí 

pani Kataríne Čižmárikovej? Chceš to počuť? Ja ju zavolám a nemám s tým problém. A rada si to 

s tebou vydiskutuje. No, takže nechajme to ... (pozn.: diskusia mimo záznam) Ja som hovoril o pani 

Riesovej a pani Čižmárikovej. A pani Riesová, mám tu svedkov, so slzami v očiach išla odtiaľ, lebo 

bola z vás vystresovaná, čo ste na ňu vyvíjal nátlak a čo ste jej narozprával. Takže ukončme to. Vážne. 

Urobme hrubú čiaru a prestaňme už chodiť do histórie. Ja vážne som zadeklaroval. Ja neviem, čo viac 

ešte po mne chcete. Povedal som. Nebudem v tej rade, v tomto, Facebook chcete. A teraz hovorím, 

že deklarujem, že ešte keď na nejakých banneroch som prehnane, ešte aj odtiaľ sa vymažem, len nech 

už je kľud. Akože vážne, vy vážne nevidíte tú vašu malosť? Však ja s tým nemám problém. Povedzte 

čo ešte všetko, ale teraz povedzte čo ešte všetko. Ešte mám zvesiť ten obraz tu z tej steny, alebo čo 

ešte si prajete? Dobre. Takže ideme na úroveň, vážne, už ... Presne toto ukazujete, pán Grega, čo 

ukazujete. Akože je mi vás ozaj ľúto. Ja som vážne myslel, že bude sa dať nejako spolupracovať. Ale 

vy máte jeden veľký problém osobný. Vy ste sa nezmieril so svojou prehrou spred štyroch rokov. 

Takže darmo sa smejete, ale kým s tým sa nevyrovnáte, vážne potom, ozaj, ako my chceme 

spolupracovať? A nebudem sa vyjadrovať, čo ste vy rozprával, ešte keď sa nekamarátil, či už tu 

s pánom Konečným, či hlavne s pánom Djordjevičom. Teraz ste zrazu veľkí kamaráti. Máte mňa 

spoločného nepriateľa. A ja sa len zamýšľam. Čo by ste vy bezo mňa robili? Aj vy pán Grega, ale vy 
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pán poslanec Djordjevič. Veď bezo mňa vy by ste boli stratený. (pozn.: diskusia mimo záznam) Hej, 

už len to mi chýba. Takže uzatváram. Poďme, návrhová komisia.  

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto schvaľuje Zásady informovanosti občanov mestskej časti Košice-Staré Mesto prostredníctvom 

sociálnych sietí podľa predloženého návrhu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 20:  za: 6, proti: 2, zdržalo sa: 5 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie nebolo prijaté. Skúste nabudúce. Takže, nech sa páči, 

pokračujeme bodom č. 10.  

 

- - - 

 

Bod č. 10 

Schválenie poslancov miestneho zastupiteľstva, ktorí budú poverení sobášením v zmysle § 4 

ods. 1 zákona 36/2005 Z. z. o rodine 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Čiže otváram diskusiu. Pán poslanec Djordjevič, nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Tentokrát si prídu na svoje aj pán starosta, aj pán poslanec Eperješi, aj 

pani poslankyňa Galdunová. Prichádzame k vyvodeniu politickej zodpovednosti, lebo nie som ... Pán 

starosta, prečo sa zase smejete, preboha živého. Jeden bod nemôže prebehnúť bez invektív? Jeden 

jediný? (pozn.: diskusia mimo záznam) Teraz? Dobre. Čiže, zadosťučinenie je v tom, k čomu ma 

vyzývali. Dávali hlasovanie, a aj to bolo arogantné, kde ma chceli oddeliť. Áno, urobil som chybu, 

mal som prednedávnom exces. Vnímam to, že nie každý môže byť nadšený z toho, že ak by som bol 

v pláne sobášiacich poslancov a prišiel by som do miestnosti, tak by mohli byť reakcie rôzne. Preto 

mám kompromisný návrh. Hovoril som aj o ňom s predstaviteľom klubu, hovoril som aj o ňom aj 

s niektorými nezávislými poslancami. Mám takýto návrh, že mám záujem sobášiť. Nechcem byť 

v rozpise. Oficiálne sa vzdávam, a doručím na vyzvanie na úrad písomne, ošatného na najbližšie štyri 

roky a som ochotný sobášiť len tie páry, ktoré vyslovene prejavia o moju osobu záujem. 

A uvedomujem, a teraz to kľudne môžem povedať. Uvedomujem si svoje morálne zlyhanie, a práve 

preto nechcem byť prekážkou niekomu v deň sobáša, kto si nepozrie. Neuvádza sa nikde, lebo je 

krátky čas od tejto udalosti. A preto práve nezaradím sa do zoznamu a vzdávam sa ošatného, 

a napíšem to aj v dnešný deň písomne. Nemám o to záujem. Dobre. Keď mi ho vyplatíte, tu dávam 

záväzok. Keď mi ho vyplatíte ďalší január, lebo tento január som si to odrobil. Keď mi ho január 

2024 vyplatíte, poukážem na účet mestskej časti sumu, ktorá mi príde. Je to tu. Verejne na mikrofón. 

Terajšie som si odrobil. Ďalšie, dávam na mikrofón, do zápisnice. Každá suma, ktorá mi 

v budúcnosti, v prípade môjho zvolenia za sobášiaceho poslanca, bude vyplatená, poukážem na účet 

mestskej časti.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ja som vás nechcel prerušovať, ale dám slovo právnemu 

oddeleniu, nech sa páči. 

 

p. Rušin, vedúci oddelenia právneho: V podstate my na mestskej časti Košice-Staré Mesto mám 

upravené interne, alebo interným spôsobom, len pokiaľ sa jedná o poslaneckú odmenu, že môže 

poslanec vykonávať funkciu poslanca bez nároku na odmenu. Pokiaľ ide o ďalšie finančné náležitosti, 

tie pokiaľ by sme vám nevyplatili za určitú prácu, porušili by sme uznesenie miestneho zastupiteľstva. 
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To znamená, že my vám peniaze vyplatíme. A čo spravíte vy, či ich dáte na charitu alebo akým 

spôsobom s nimi naložíte je úplne irelevantné. Každý môže darovať mestskej časti peniaze. Môžete 

to dať na transparentný účet, môžete to dať nejakým charitatívnym organizáciám. My do toho 

zasahovať nebudeme. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno. Takže ďakujem za vysvetlenie. Inak čo sa týka takých tých, 

a predpokladám, že v najbližších rokovaniach bude dosť času sa o tom rozprávať, kto chcete, ako, 

koľko z vašich poslaneckých odmien prispieť na charitatívne alebo iné účely. Prípadne prehodnotiť 

svoje odmeny. Ako tu bolo povedané, v podstate dobrovoľne sa môžete aj vzdať svojich odmien, ale 

to dnes asi tu nebudeme otvárať. Bude tam, myslím, že dosť priestoru, aby ste zadeklarovali. Ozaj, 

že verím, že všetci ste tu kvôli, že chceme spoločne budovať Staré Mesto a nie kvôli nejakým 

poslaneckým odmenám, ktoré, je všeobecné známe, že sú najväčšie v rámci všetkých obcí na 

Slovensku. To je tak na zváženie. To ešte potom budeme robiť rozpočet. Nech sa páči pán poslanec 

Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Skúsme to dokončiť, toto zastupiteľstvo, aby sme 

mohli ísť domov a nehádali sa tu. Za klub navrhujeme poslancov na sobášenie. Samozrejme, že 

uvítame aj ďalších. S ostatnými som nerokoval, takže neviem kto každý chce sobášiť. Preto prečítam 

len ľudí, ktorí sú z klubu V Starom Meste po novom. Takže tam navrhujeme pani poslankyňu 

Blaškovičovú, pána poslanca Gregu, mňa, pána poslanca Konečného a tak isto pána poslanca Kočiša. 

Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Ja som presvedčená o tom, že dnes schvaľujeme 

to, aby poslanci boli poverení sobášením. Za akých podmienok, či budú v kolotoči, či budú sobášiť 

na požiadanie, že toto je už otázka na ďalšie zastupiteľstvá, pretože tu sa to neurčuje. Je to vždy po 

dohode s matrikou. Takže si myslím, nech sa prihlásia všetci poslanci, ktorí majú záujem sobášiť. 

A či to bude na požiadanie, príležitostne, alebo tak ako sobášim aj ja už niekoľko rokov. A dám vám 

za pravdu. Áno, je to tak, sú povinní vyplatiť ošatné, pretože máme to stanovené v našom VZN a je 

na nás, čo s tým urobíme. Tak ako, mne to bolo tiež povedané tak. Moje šaty sú v psích útulkoch 

v dekách. Takže len oslovujem ostatných, aby sme sa dohodli, že kto ešte má záujem sobášiť, nech 

to môžeme schváliť a môžeme sa posunúť ďalej.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, ešte pán prednosta požiadal o slovo. 

 

p. Háber, prednosta miestneho úradu: Ja len by som veľmi rád poprosil, aby sa nestalo, čo so nám 

stávalo teraz, že v lete nemal kto sobášiť. A pani vedúca matriky, ja teraz nebudem absolútne 

menovať, pretože ja tu nesedím kvôli tomu. Ale každopádne viem, že boli ochotní zastúpiť, ale boli 

ochotní aj nesobášiť napriek tomu, že boli dohody. Čiže, prosím vás pekne, ak raz sa dohodnete, 

nemôžete sobášiť raz za rok. Ľubka, vieš o čom rozprávam, pani poslankyňa. Čiže ja by som veľmi 

pekne poprosil. Je to je veľmi zodpovedná spoločenská vec. A nám sa to stávalo teraz a proste bol 

problém. A my sme mali čo robiť, aby sme zachránili, aby sa sobáš konal. Len toľko. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Grega s faktickou. 

 

p. Grega, poslanec MiZ (faktická): Len chcem zareagovať, že áno, stáva sa to. Ale ak nikto nemôže, 

tak o toho je tu starosta, lebo ten sobáši. Ja som, tiež sa mi stali také problémy, ja som musel ísť, lebo 

niekto ísť musí za úrad. Hej? Keď sa to stane.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán prednosta ešte chcel. 

 

p. Háber, prednosta miestneho úradu: A každopádne môžem len povedať, ďakujem pekne. Nechcel 

som ísť tak ďaleko, pretože ja fakt nechcem byť osobný. Áno, pán starosta sobášil. Je to úplne 

v poriadku. Je to v poriadku, že sobášil. Ja len som ... Viete, ja som začal s prosbou. Pán poslanec 

Grega, ja som začal s prosbou. Ak sa rozhodnete byť sobášiacim poslancom, prosím, nemôže si 

osobovať sobášiť raz za rok, lebo vám to vyhovuje. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hej. Nasleduje pán poslanec Djordjevič s faktickou a zároveň musím 

povedať, sa chcem poďakovať. Pán poslanec je jeden z mála, ktorý bol ochotný, keď sa to na mňa 

zosypalo, nemenovaní poslanci išli na dovolenky, na víkendy, alebo neviem. Tak, aby som sa tu pri 

25 sobášoch nezbláznil, som sa vrátil ja zase z môjho výletu a bratsky mi pomohol pán poslanec 

Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne pán starosta. Je to tak. Vyhodnotil som, a už 

sme boli v kampani, že nebola to vaša chyba. Povedali mi zamestnanci úradu, že plánujete niekde 

odísť. Mali sme nejak 9, sme si rozdelili 4, 5. Takto to má byť, lebo jednoducho nemá sa všade hľadať 

problém. Ale bolo to naozaj väčšinou, pán prednosta, spôsobované jedným poslancom, ktorý pracoval 

v zahraničí. Menil zmeny hore dole. Tak viacerí, OK, beriem. Ja som si stále svoju odslúžil. Keď 

bolo treba ísť navyše, išiel som. Samozrejme, na kolegyňu Hulmečíkovú sa nechytám s počtom 

sobášov, ale jednoducho som bol k dispozícii. A vlastne pán prednosta povedal slovo „nemôže byť“. 

No, v zákone nikde nie je napísané koľko má urobiť služieb. Čiže, prosím, nepoužívajme slovo 

„musíš“, „nemôžeš“. Môže. Ale ďalej doplňujem svoj záväzok, ale to poviem už v prejave. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči pani poslankyňa Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: No, keďže sa na mňa nechytá pán kolega Djordjevič, takže hlásim 

sa aj ja do toho zoznamu sobášiacich. A myslím si, že to čo spomínal tu pán prednosta pred chvíľou, 

áno, stávalo sa to. Pretože mala som aj ja jedno leto, kedy som celé leto slúžila kvôli tomu 

nemenovanému poslancovi. Ale mali by sme si všetci sadnúť s matrikárkou, tí ktorí chcú sobášiť 

a povedať si cestovný poriadok. Čo, kedy, kde, ako, za akých podmienok. Existuje, všetci, ktorí 

sobášime, tak vieme, že existuje harmonogram kedy kto má slúžiť. Čiže treba to dodržiavať. Alebo 

potom si dohodnúť s niekým tú výmenu. Bežne sa robia výmeny, lebo sme i chorí, i potrebujeme 

odcestovať. Všetko sa stáva. Takže sadnúť si potom s matrikou a dohodnúť. Tak ako to bolo aj pred 

štyrmi rokmi. Sme si sadli, povedali sme si čo a ako. Takže tak. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič nasleduje. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Začnem tým, čo povedala kolegyňa. Ako, je to také dosť blbé 

a neštandardné, ale navrhujem sám seba, čiže Michala Djordjeviča do plánu sobášov, alebo za 

sobášiaceho poslanca. Ale ten záväzok, o ktorom som hovoril, som ochotný pristúpiť aj na to, žeby 

som bol k dispozícii ako záskok v takýchto prípadoch. Áno, povedali by im, že ide o poslanca 

Djordjeviča, aby vedeli že o koho ide. A jednoducho, bývam od úradu 800 metrov. Pani matrikárka 

by vedela potvrdiť, že aj v strede týždňa sme robili. Bol tam zdravotný stav, čiže bolo to na byte, čiže 

bola to výnimka zo zákona, že nešlo o miesto verejné. A jednoducho, som ochotný pomôcť tejto 

mestskej časti v tomto. Ale hovorím, do toho rozpisu by to nebolo vhodné, pán prednosta. Čiže, 

samozrejme potom už ten príspevok mestskej časti vyhodnotím podľa toho, koľko tých záskokov 

budem mať. Lebo ošatné je to, že žena si nalakuje vlasy, kúpi si silónky, ktoré potrhajú. My 

potrebujeme novú kravatu. Predsa nebudem chodiť v ošúchanom obleku 10 rokov sobášiť. Čiže áno, 

ošatné ani nie je v takej výške ako kvalitnejší oblek. Čiže áno, som ochotný byť úradu k dispozícii 
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v prípade záskoku. Ale samozrejme potom negujem svoje predošlé vyjadrenie, že celú sumu by som 

poukázal mestskej časti. Ale uvidíme, že koľko takých prípadov ... No dúfam, že títo poslanci budú 

zodpovednejší a budú dodržiavať termín a rozpis služieb, ktoré si napíšu. A zároveň chcem navrhnúť 

aj Mgr. Petra Gacíka ako sobášiaceho poslanca, lebo bol som na jeho sobášoch a má naozaj veľmi 

pekný prejav a cítil som sa naozaj hrdý na tohto môjho kamaráta. Takže jeho navrhujem. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pani poslankyňa Zvarová Bašistová. 

 

p. Zvarová Bašistová, poslankyňa MiZ: Ďakujem veľmi pekne za slovo. Aj ja by som mala záujem 

sobášiť, takže sa tiež hlásim do toho zoznamu. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujeme. Nasleduje pán poslanec Eperješi.  

 

p. Eperješi, poslanec MiZ: Tak isto aj ja. Tiež mám záujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pani poslankyňa Galdunová. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Ja mám tak isto záujem o sobášenie. A ešte na margo sobášov. Fakt, 

pani Hulmečíková si odkrútila za posledný rok, ja už som to aj spomínala, brutálne veľké množstvo 

sobášov. A je rozdiel, či niekto má len príležitostné sobáše a vypočíta si, že urobí štyri služby, ktoré 

sú minimum na to, aby dostal svoju sumu, alebo teda ošatné. Alebo vykoná veľké množstvo sobášov, 

cez 20 určite. Takže ja by som určite aj navrhovala nejakú koncoročnú odmenu aj za toto pre pani 

Hulmečíkovú.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Pani poslankyňu Galdunovú v rozsahu faktov. V prvom rade, 

pani Hulmečíková nemôže mať v zmysle zákona o obecnom zriadení, podľa rozpočtových pravidiel 

samosprávy, žiadnu príležitostnú odmenu. Nakoľko, ako pán starosta správne povedal, máme 

maximálnu možnú odmenu a tým pádom nemôžeme ani cent naviac dostať. Maximálnu možnú 

odmenu v počte obyvateľov 20 až 100 tisíc. Áno, to je fakt. Čiže, môžeme ju pochváliť. Na druhej 

strane, kopec sobášov bolo iniciovaných cez jej osobu a ona samozrejme mohla tie sobáše odmietnuť. 

Hej? Kopec zaťahovala a kopec sobášov nás požiadali. Čiže tu teraz presne vyrátavať a od niekoho 

ľutovať tých 270 EUR v hrubom. Ale bolo to tak povedané, že niekto z vypočítavosti si dal službu. 

Pani Galdunová, nebude v živote spravodlivosť nikdy, do haliera a do každého sobáša. Trošku majme 

v sebe lásky. To zastupiteľstvo sa láme správnym smerom. Podporím aj vás, aj pána Eperješiho na 

dôkaz toho, že vás rešpektujem ako svojich kolegov.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Faťolová. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne za slovo. Takže ja by som sa tak isto chcela prihlásiť 

ako sobášiaca, keďže minule som nesobášila, tak skúsim to teraz. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Tešíme sa. Aspoň bude dosť sobášiacich. Uzatváram diskusiu 

a slovo má návrhová komisia. (pozn.: diskusia mimo záznam) Tak nech sa páči. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ: Taktiež sa hlásim. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže ešte pani poslankyňu Zolnaiovú dopíšeme. A uzatváram teraz 

oficiálne diskusiu. Nech sa páči. 
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p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto v zmysle § 4 ods. 1 zákona č. 36/2005 Z. z. o rodine schvaľuje poverenie sobášiacich 

poslancov pre toto volebné obdobie: Ľubica Blaškovičová, Ľubomír Grega, Martin Konečný, Pavol 

Priester, Richar Kočiš.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. Zase sme nedodržali správny postup, poradie. Takže 

poprosím ešte raz návrhovú komisiu, aby prečítal. 

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Ospravedlňujem sa. Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto v zmysle § 4 ods. 1 zákona č. 36/2005 Z. z. o rodine schvaľuje 

poverenie sobášiacich poslancov pre toto volebné obdobie: pani Renátu Zolnaiovú. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 21:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme ďalší. Stačí len mená.  

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Pani poslankyňa Ingrid Faťolová. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 22:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme ďalšie meno. 

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Pani poslankyňa Magdaléna Galdunová. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 23:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalší návrh.  

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Pán poslanec Vladimír Eperješi. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 24:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalší návrh. Asi už ten hlavný návrh. Ešte jedno meno? 

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Pani poslankyňa Alena Zvarová Bašistová. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 25:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalší. 
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p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Poslanci Michal Djordjevič a Peter Gacík.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte,  prosím. 

 

Hlasovanie č. 26:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalší. 

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Pani poslankyňa Eva Hulmečíková. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 27:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalší. 

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Poslankyňa Ľubica Blaškovičová. Poslanci: 

Ľubomír Grega, Pavol Priester, Martin Konečný, Richard Kočiš. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 28:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Všetko asi v tomto bode. Takže pokračujeme ďalším bodom dnešného 

rokovania č. 11.  

 

- - - 

 

BOD č. 11 

Delegovanie zástupcov mestskej časti Košice-Staré Mesto do rád škôl v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Desať sekúnd zaberiem iba organizáciou dnešného stretnutia. Nechcem 

rozprávať mimo tému, ale dal som na Facebook status, kde som dal fotografiu, že som sa trikrát v rade 

stal staromestským poslancom, že pozývam svojich známych na toto ustanovujúce zastupiteľstvo. 

A píšu mi dve členky, že im zakázala vstup predsedkyňa Denného centra, že to je len na pozvánku. 

No, ja viem tak, že v rokovacom poriadku sa píše, že zastupiteľstvá sú verejné. Takže len toto som 

chcel povedať na kameru, že boli ste všetci pozvaní a boli ste dezinfomovaní. Pardón, nie je kamera. 

Tak na mikrofón. Dobre. Teraz z veci. Došiel list z Jarnej ulice. Hovorím, list. Mohol by som ho 

nazvať aj zdrapom papiera, napísaný s falošnou hlavičkou, lebo Rada školy MŠ Jarná nezasadala 

a poslanci pozvaní neboli. Avšak rešpektujem takýto postup, aj keď hovorím, že sme ho mohli kľudne 

aj telefonicky vybaviť, keď je taká vôľa. Zaujímavé bolo samozrejme, kde to bolo podané, lebo na 

podacej pečiatke, ktorej sken listiny máte v emaile, je napísaná kancelária starostu a to mnohé 

nasvedčuje, že kde bolo toto niečo ukuchtené. Ale to je len moja domnienka, ktorú neviem preukázať 

a preto pôjdem ďalej. Tak isto nemám záujem pôsobiť ani v MŠ Tatranská. Čiže budem dávať 

pozmeňujúci návrh k predloženému návrhu. Čiže akceptujem svoje odvolanie z MŠ Jarná a tak isto 

žiadam aj odvolanie z MŠ Tatranská. Preto ponúkam miesto poslancom z Kuzmányho sídliska, čiže 

obvod 3. Na Tatranskej škôlke pán Kočiš, ty si tam? Tam. Čiže pani Zolnaiová. A ešte kto je tretí? 
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Pani Faťolová je na Tatranskej? Je. Takže pani Renátka, vám to ponúkam. Ale samozrejme podľa 

našich tu pravidiel. Samozrejme hoci kto tam môže byť. Ale je vhodné, môj názor je, prioritne byť 

vo svojom volebnom obvode v materských školách. Čiže toľko. Akceptujem nezáujem o moje 

členstvo. A to je všetko, čo k tomu chcem povedať. Čiže idem napísať, aj že z Tatranskej pôjdem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Gacík. 

 

p. Gacík, poslanec MiZ: Ďakujem. Do Rady školy Jarná 4 a Zádielska 4 navrhujem pani Alenu 

Zvarovú Bašistovú.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje pani poslankyňa Galdunová. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Ja by som chcela navrhnúť na Materskej škole Rumanova 4 pána 

Eperješiho. A potom Materská škola Hrnčiarska 1 pána Eperješiho a seba. Ja som členom v rade 

škôlok len na Tatranskej. Jednej.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Čiže budem modifikovať to, čo som povedal pred 

chvíľou, a to je to, že bod C a D sa nahradí novým textom a nebude to, že odvoláva, ale deklarujem 

vzdanie sa členstva v Rade školy Jarná a tak isto vzdanie sa členstva v Rade školy Tatranská. Čiže 

bod C bude: berie na vedomie vzdanie sa členstva člena Rady školy MŠ Jarná. Deleguje, to čo sa 

teraz dohodne. A bod E bude: berie na vedomie vzdanie sa členstva na Tatranskej a F bude: deleguje 

do MŠ Tatranská toho a toho. Čiže idem písať pozmeňovák.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Ja by som chcel navrhnúť za náš klub na Materskú 

školu Tatranská, kde sa uvoľnilo miesto, pani poslankyňu Zolnaiovú. A tak isto na Materskú školu 

Rumanovú navrhnúť kolegu Gregu. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu a ... Takto, dajme si 5 

minútovú prestávku, aby sme to zosumarizovali a pokračujeme o 5 minút.  

 

- - - 

5 minútová prestávka 

- - - 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže poprosím, bude sa čítať najprv ten pozmeňujúci a potom.  

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto berie na vedomie vzdanie sa člena členstva v Rade školy Jarná 4 poslanca Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto Michala Djordjeviča a deleguje poslankyňu Alenu 

Zvarovú Bašistovú do Rady školy pri Materskej škole Jarná 4. E. berie na vedomie vzdanie sa členstva 

poslanca Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto Michala Djordjeviča v Rade 

školy Tatranská 23, F. deleguje do Rady školy Tatranská 23 poslankyňu Renátu Zolnaiovú.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 29:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme ďalší návrh. 

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto deleguje do Rady školy Rumanova 4 poslanca Ľubomíra Gregu. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 30:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme ďalší.  

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto deleguje do rád škôl na Materskej škole Rumanova 4 poslanca Eperješiho a Materskej škole 

Hrnčiarska 1 Vladimíra Eperješiho a Magdalénu Galdunovú. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 31:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme ďalej.  

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto deleguje Rady školy Zádielska 4 poslankyňu Alenu Zvarovú Bašistovú a na Jarnej 4 

poslankyňu Evu Hulmečíkovú a Magdalénu Galdunovú. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 32:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ešte je tam niečo, či všetko? A teraz dajme ten pôvodný návrh. 

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto podľa § 14 ods. 3 zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a § 25 

zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov A. odvoláva delegovaných zástupcov mestskej časti 

Košice-Staré Mesto v radách škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Košice-Staré Mesto 

nasledovne: 1. Materská škola Jarná 4:Ing. Zoltána Hanesza, Martinu Torkošovú, MBA, 2. Materská 

škola Rumanova 4: Andreja Ďuricu, Mgr. art. Petra Havasiho, 3. Materská škola Zádielska, 4: Ing. 

Zoltána Hanesza, 4. Materská škola Hrnčiarska 1: Andreja Ďuricu, Martinu Torkošovú, MBA. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 33:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Myslím, že je to všetko k tomuto bodu. Nasleduje bod č. 12  

 

- - - 
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BOD č. 12 

Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od XXIII. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 12.09.2022 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu a dávam slovo pánovi kontrolórovi.  

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Dobrý deň. Prekladám do zastupiteľstva informáciu o tom, aké bolo 

plnenie uznesení od XXIII. zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 12.09.2022. Boli tam vlastne 3 

uznesenia prijaté, ktoré obsahovali povinnosť na nejaké vyhodnotenie, takže vlastne je to predložené 

a v materiáli všetko uvedené. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ:  Ďakujem. Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu a slovo má návrhová 

komisia.  

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto berie na vedomie Informáciu o plnení uznesení vyplývajúcich z uznesení od XXIII. zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 12.09.2022.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 34:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pristupujeme k bodu č. 13.  

 

- - - 

 

BOD č. 13 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto na 

obdobie I. polroka 2023 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Zatváram diskusiu a dávam slovo návrhovej komisii.   

 

p. Gacík, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto A. schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto 

na obdobie I. polroka 2023. B. poveruje hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto 

vykonaním kontrol v zmysle schváleného plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 35:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prechádzame k bodu č. 14. 

 

- - - 
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BOD č. 17 

Záver 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dovoľte v rámci bodu, aby som vás informoval, nakoľko ste novozvolení 

a dnes ste zložili, ako poslanci sľub. Mali ste dostať na stôl na podpis Etický kódex, takže prv než 

odídete poprosím vás, aby ste to organizačnému oddeleniu podpísané odovzdali. A chcem vás 

informovať, že 24.11.2022, vo štvrtok, o 14.00 hod. organizujeme Katarínsku zábavu v Dennom 

centre, čiže tuná v Radničnej sále, na ktorú ste srdečne vítaní. A následne o ďalších udalostiach, alebo 

akciách, ktoré budeme organizovať zo strany úradu, budete informovaní mailom v zmysle interných 

predpisov a uznesení. Na dnes, myslím že sme vyčerpali všetky body dnešného programu. Dovoľte, 

aby som sa vám poďakoval za účasť. (pozn.: diskusia mimo záznam) Áno, je predpoklad, že niekedy 

v polovici decembra bude ešte to ďalšie v starom roku. Čiže všetko bude v zmysle rokovacieho 

poriadku, takže dáme samozrejme vopred vedieť termíny, kedy zvolávam zastupiteľstvo. A zároveň 

vás chcem požiadať všetkých, hlavne predsedov komisií, aby v čo najkratšom čase zvolali svoje 

jednotlivé komisie, nakoľko je tam množstvo bodov a tie bude treba prerokovať. Nielen v súvislosti 

s rozpočtom, ale množstvo VZN a podobne. Takže chcem vás poprosiť, aby zbytočne sa nečakalo so 

zasadnutím novo konštituovaných komisií. Ešte raz ďakujem všetkým a prajem vám pekný večer.  

 

  

V Košiciach 7.12.2022 

 

Zápisnicu vyhotovila: Mária Vidová  

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Eva Hulmečíková  Podpísala dňa: 13.12.2022 

 

    Mgr. Martin Konečný, PhD.  Podpísal dňa: 20.12.2022 

 

 

 

 

Podpísal dňa:  03.01.2023      Podpísal dňa: 03.01.2023 

 

JUDr. Miroslav Rušin       Ing. Igor Petrovčik 

poverený zastupovaním prednostu     starosta mestskej časti 

Miestneho úradu mestskej časti Košice-Staré Mesto   Košice-Staré Mesto 

      


